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verstommunicatie 

'eerlijk, (on)zinnig en (pseudo) wetenschappelijk' 

Hieronder kunt u alle artikelen verschenen in de categorie ‘Manificatie’ lezen. 

 

 

Wat een Toestand 

24-09-2015 

 

Het is 24 september en we zijn er nog! Gelukkig wel, want mijn zus is vandaag jarig. Alle 

doemscenario’s wat betreft het einde der tijden op 23 september lagen al maanden klaar hier op het 

internet, maar nee hoor, weer niet. Maar omdat we inmiddels weten dat de correlatie van de Maya 

kalender in wezen 24-12-2012 had moeten zijn, moeten we misschien nog maar even afwachten en 

een marge van enkele dagen aanhouden. Dat zou dan genoeg zijn om alsnog getuige te zijn van een 

false flag operatie waarbij een moslim de Paus neerschiet tijdens zijn huidige bezoek in de VS. Nee, 

wilt u echt op zoek naar het einde der tijden, of beter naar een drastisch ingrijpen in het leven zoals 

we die kennen, dan moet u toch gewoon om u heen kijken. Wat jammer dat we geen G.B.J. 

Hilterman meer hebben om de toestand van de wereld te bespreken. Ik doe slechts een verwoede 

poging. 

In één ding hebben de ‘profetieën’ wel een beetje gelijk gekregen; september is inderdaad wel een 

ingrijpende maand aan het worden. Ik doel dan natuurlijk weer op de stroom vluchtelingen en het 

hele verhaal rondom Syrië. Maar let op, er ontvoudt zich hier een duivels schouwspel. Terwijl 

regeringen in Europa intern en extern met elkaar in de clinch liggen over de opvang en de onrust 

onder burgers toeneemt, gaat de stroom onverminderd voort en is het probleem al vele malen 

groter dan wordt geacht. Ondertussen is ook het geopolitieke spinnenweb in de regio zodanig 

geweven wat de kans op een goed militair ingrijpen inmiddels al onmogelijk heeft gemaakt nu 

Rusland er dieper bij betrokken is. Sterker nog, haar mariniers leveren momenteel strijd met IS. Of 

eigenlijk andersom want IS schijnt de permante Russische basis in Syrië te hebben aangevallen, 

omdat ze de daar gestalde fighter jets willen stelen. Ja, de jongens willen ook graag 

gevechtsvliegtuigen, en voorlopig is het een kwestie van tijd voordat ze er eentje links- of rechtsom 

hebben bemachtigd. 

Verder, om het niveau van denken even aan te geven. In Buitenhof zei minister Hennis-Plasschaert 

dat Nederland al veel steun biedt aan de strijd tegen IS. Zo ondersteunen we de Peshmerga, het 

Iraaks-Koerdische verdedigingsleger. En mevrouw Hennis, noem mij eens 1 land die dat helemaal niet 

zo leuk vindt, maar die we wel nodig hebben momenteel in verband met opvang in de regio? 

Hilterman zou het zo nooit gezegd hebben, maar ik doe het wel, ‘wat ben jij een doos, zeg!’. Kijk, 

Erdogan laat Peshmerga via Turkije reizen omdat hij a) onder druk wordt gezet door de VS en b) de 

Peshmerga weer vijand is van de PKK. Dat bedoel ik onder meer ook met het geopolitieke 

spinnenweb. 

Maar wat mij zorgen baart, is dat iedereen geschokt is door een dood kind aangespoeld op het 

strand, maar verder niet weet van de hoed of de rand. De foto van Aylan was een verschrikking, maar 

verbleekt uiteindelijk bij de gruwelheden die 24 uur per dag doorgaan in de uitgeroepen Islamitische 
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Staat en haar hoofdstad Raqqa; horrorachtige doodstraffen en martelingen, verkrachtingen van jong 

en oud, mannen en vrouwen. En laten we de kinderen niet vergeten, vooral bruidmeisjes van 9 jaar, 

want dat mag volgens het geloof van de IS. Eigenlijk zou er een kanaal moeten zijn die dat de hele 

dag op tv uitzendt, om nog maar niet van alle vernietigde klassieke bouwwerken te spreken. Dat we 

het met zijn allen mondiaal toelaten, geeft wel blijk van het feit dat de wereld geheel in de ban is van 

het kwaad. Dus beste eindtijdganger met je boek onder je arm waarin staat dat de einddatum niet de 

berekenen of te voorspellen valt, wil je je Satan? Nou hier is je Satan. Je ziet hem niet, maar ineens 

hebben we Faisal bin Hassan Trad aan het hoofd van de VN als het gaat om mensenrechten. En waar 

komt die vandaan? Inderdaad Saudi-Arabië. Volgens mij moet iedereen na het lezen van dat bericht 

toch wel hetzelfde denken als ondergetekende Hilterman...HET KOMT NOOIT MEER GOED! 

Dat laatste is niet waar, toch? Het gaat toch juist wel beter? Althans, hier in ons kikkerlandje zijn we 

nu toch echt wel uit de crisis? Inderdaad, we zijn weer uit de crisis en prompt loopt de 

hypotheekschuld op. Dat heet, we zijn weer rond, en daarmee is deze Hilterman weer even 

uitbeschouwd. En om met de echte af te sluiten, "Leven zonder God is minder makkelijk dan het leek. 

Smartelijk missen velen in deze nieuwe tijd ook de duivel. Tot hen behoort Amerika’s meest gelezen 

onheilsprofeet professor Noam Chomsky.” Als fan van Chomsky neem ik het dan wel op voor de 

ratio, want het bovenstaande in acht genomen is het onheil al lang en breed uitgebroken. Maar 

goed, Hilterman is dan ook nog voor 9/11 overleden. Leven zonder God leidt dus misschien wel tot 

meer ratio. Maar wanneer je dan beide wilt mengen, dan mist Hilterman het punt dat de duivel van 

alle tijden is en de mens hem al die tijden gewillig volgt, en dat het hoogtepunt van zijn macht 

aanstaande is met alle self-fulfillimg prophecies als gevolg. Ach, tijd om een plaatje achterstevoren te 

draaien, er zit een duivelse boodschap in. Helaas draait de Jij Buis de video's alleen vooruit. 

 

Zonnesteek 

07-07-2015 

Oh moeder wat is het heet. Door die hitte was het hier even stil, maar de tijd van zwijgen is voorbij. 

Ik heb namelijk iets bijzonders meegemaakt, en daardoor iets belangrijks te vertellen. Ga er even 

voor zitten. 

Vluchtend voor de hitte, zocht ik verkoeling in het bos. Ik vond een grote boom waar ik lekker 

helemaal alleen was. Weet je wat? Begint die boom ineens tegen me te praten. Zegt ‘ie tegen me dat 

hij de engel Gabriel is. Ja, hoho, dat kan elke willekeurige boom wel vertellen. Daarnaast zegt elke 

engel dat ‘ie Gabriel is, terwijl we weten dat van de keren dat hij in het verleden verscheen, hij het 

eigenlijk niet was, maar een wolf in schaapskleren met bokkenpootjes. 

‘Wel’, zei de boom, ‘of je me nu gelooft of niet, schrijf het volgende even op. Thuis in de koelkast 

vind je je beloning.’ Gelukkig had ik moderne technologie bij me in de vorm van een mobieltje. ‘Hé 

boom, ik heb er gespreksopname op zitten, dus roept u maar!’ Nee, dat kon niet volgens Gabriel, die 

me terug snauwde dat hij geen Boom heette. Stemmen uit de hogere sferen kunnen niet worden 

vastgelegd. ‘Ja, mooi is dat’, zei ik, ‘indien je me nu een hele Bijbel of Koran gaat dicteren, kan ik dat 

toch niet allemaal onthouden! Zeker niet in mijn eentje.’ Gabriel zuchtte diep. ‘Je hebt toch ook 

notities of kladblok op dat ding?,’ verweet de engelachtige boom mij. Zo gezegd, zo gedaan, heb ik 

het volgende zitten intikken: 

‘We komen uit een stip. Dus, wanneer je jij en ik, alle mensen om ons heen, de aarde, maan, zon, de 

planeten, eigenlijk het complete universum zou samenpersen, dan krijg je de stip waar alles uit voort 
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komt. Het is de stip waar ze bij CERN naar zoeken, en het is de stip die ervoor zorgt dat volkeren als 

Aboriginals leven met het idee we één bewustzijn vormen. 

Verder, zullen de antwoorden op wat er beneden gebeurt van boven komen, en hoewel het lijkt alsof 

er niets aan de hand is, gaan processen zich in de tweede helft van het jaar versnellen. Dus, wanneer 

u hoort over economische onrust, oorlogen en natuurgeweld, dan weet u wel hoe laat het is. Exacte 

tijden worden niet gegeven, anders zou het niet onverwachts zijn. Wel is hiermee alvast verklaard, 

waarom we een poppenkast als Griekenland voorbij zien komen en waarom Nederland zo graag een 

VN-tribunaal wilt hebben inzake de MH17. Lekker cryptisch, maar zo zijn de woorden van het hogere 

bewustzijn. Dus, om af te sluiten, je maakt wat je ziet en ziet wat je maakt.’ 

Alsof ik wakker werd uit een droom, bevond ik mij aan de keukentafel. Mijn mobiel, met op het 

scherm de bovengenoemde tekst, lag naast me. Mijn ogen waren maar op één ding gericht; de 

koelkast. Ik stond op, liep ernaar toe en opende hem. Er zat helemaal niets in! Helemaal niets, 

behalve dat ene hele grote glas. Een groot glas koude choco. En ik dacht, ‘this is the strangest life I’ve 

ever known’. 

https://youtu.be/A0kypyGSKsE 

 

 

De Derde Donderdag in Mei 

21-05-2015 

Wie gisteravond naar Zembla (Internationaal) heeft gekeken hoeft geen helderziende te zijn om te 

voorspellen dat alles naar de klote gaat. Ja, politici en het CBS zijn kennelijk blij met de dooie mus die 

economische groei heet, en verschijnen happie de peppie voor de camera van het NOS. Dat journaal 

doet toch altijd al vrolijk mee met stemmingmakerij. Zo wisten ze onlangs ook weer als headline te 

melden dat er meer Nederlanders op vakantie gaan dit jaar. Ja, nou en? Wat is de nieuwswaarde 

hiervan? Ik vind dat net zo interessant als dat ze zouden zeggen, ‘meer mensen in Nederland zijn aan 

Nordic Walking gaan doen’. Al zou niemand op vakantie gaan, en ook niet in eigen land achterlijk 

gaan rondlopen, dan boeit dat me nog niet! Ik adviseur de NOS, wat later op de avond, nog een 

statistisch halfuurtje uit te zenden, en in het 8 uur Journaal gewoon echt nieuws te brengen. 

Terug naar Zembla. Natuurlijk kan het niet heel veel langer goed blijven gaan. Het probleem op lange 

termijn, en wat door topeconomen in de Zembla docu in nette bewoording werd toegegeven, is dat 

‘every one’s a victim but the filthy fucking rich’, om in termen van Lemmy te blijven. Uiteindelijk, gaat 

het dus wel goed, maar dan voor een select groep mensen. Ja hoor, daar zijn ze weer, de Illuminatie, 

the New World Order, of hoe je ze ook wilt noemen. Ik noem ze gewoon bij hun echte naam, 

neoliberale bloedhonden! Het is de te simpele retoriek van de Grieken hebben met geld gekloot, dus 

dat er nu een massale kindersterfte plaatsvindt door de keiharde bezuinigingen om Europa terug te 

betalen is hun eigen schuld, of het is het probleem van Italië dat ze geografisch er zo bij liggen, zodat 

de vluchtelingen zich daar ophopen. 

Gelukkig zijn er tegenwoordig een stel acteurs die het plebs bewust aan het maken zijn over het feit 

dat we met zijn allen keihard zijn en worden genaaid met name door de bankenwereld. ‘Door de 

bank genomen’ heet hun programma. Ook zaten ze al enkele malen in DWDD. Daar zeiden ze dat als 

gewoon protest, zoals een petitie, niet zou helpen, de straatstenen er dan maar ouderwets uit 
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zouden moeten. Nou, stroop de mouwen dan maar op, want ‘use your right to protest on street, but 

never imagine that it ever will be heard whilst cunts are still running the world’ (Jarvis Cocker). 

Ik waardeer overigens de inzet van de acteurs, zo ben ik niet meer een roepende in de woestijn. Zij 

zijn tevens een stuk bekender, dus bereiken meer mensen. Anderen die mij kennen en mijn vorige 

website ook lazen, weten dat ik al voordat de hele crisis uitbrak tegen de onnozelheid van 

economische groei ageerde. Ik wil mezelf niet op de borst slaan als zijnde dat ik de malaise heb 

voorspeld, maar wel de boodschap herhalen dat het leven in de zeepbel niet gaat veranderen, tenzij 

het politieke en economische landschap echt hervormd wordt. Tja, dan kom je al snel bij de 

straatklinkers uit. Er is namelijk een radicale verandering nodig in denken. Maar hoe mensen denken 

kan vaak niet anders dan met geweld worden veranderd. Dat is een beetje een sociologisch gegeven. 

Waar het echt aan schort om verandering te bewerkstelligen, is de mensheid zelf. De moderne 

maatschappij verlangt zoveel dat zelfs nadenken over verandering er niet eens bij is. Dus ja, ‘you’re 

all a bunch of fucking slaves,’ zoals Jim Morrison het helder verwoordde. Ouch, ja mensen, om te 

beginnen kunnen we niet meer op krediet leven. Lenen, lenen is er niet meer bij. Overbodige luxe, de 

deur uit. Waarschijnlijk, beginnen vanaf dat punt mensen al te huilen en af te haken. Nee, iedereen 

wil mooi patta’s, een auto voor de deur en weet ik veel meer. Het door het Marshallplan 

overgewaaide consumentisme is compleet doorgeslagen en schulden maken is normaal. Koop nu, 

betaal later. Maar, zoals de vierde muzikale quote, ‘Later is allang begonnen’ (Klein Orkest). Dat komt 

omdat vroeger reeds voorbij is, en vroeger moesten we eerst sparen om Lego en Playmobil te kopen. 

https://youtu.be/xRGGbyZzuTg 

 

 

Looking Downstairs 

29-03-2015 

1-1! Wat een baggerpot, wat ongelofelijk slecht. De nummer 3 van de wereld is al reeds door de 

mand gevallen. Ja, Grutter, dat niveau geeft te denken. Maar niet alleen dat, laat ik even vertellen, 

waar ik me nog meer aan kapot heb geërgerd. 

Bij de voorbeschouwing, begint het al. De opstelling. Ik word niet goed van die Appelvlaai, 

uh..Affelay, het troetelkindje van Ome Guus. Flikker ‘m er nou uit, man! Ik zou zeggen, Appel Fly & 

Go!!!  Ja, sorry, maar op een ‘Sunday shot’ na, heb je toch ook niks aan hem? Oh, en Nigel de Jong, 

daar word ik al helemaal niet goed van. Ik heb nooit begrepen, waarom die gast zo ver is gekomen. 

Het is toch gewoon een onbehouwen houten klaas? 

Ome Guus is ook een beetje seniel aan het worden. Ja, krijg jij het maar een aan de praat. Hij staat 

daar als een oude verwarde man langs het veld, beetje in zichzelf mijmerend. Ja, dat is echt coachen. 

Je hoeft heus niet langs de zijlijn te stuiteren, maar dit zag er ook niet uit. En die wissels! Om te 

huilen, echt waar. Dost snapte ik nog wel, maar Narsingh en Willems???? Of waren dat soms de 

spelers die PSV dit jaar zo op de internationale kaart hebben gezet? Heb ik iets gemist? Kom op nou! 

Ben ik dan de enige die deze man niet echt meer serieus neemt? De enige keer dat ik Ome Guus zag 

bewegen langs de zijlijn was toen alsnog, in blessuretijd, de gelijkmaker viel. Toen kwam weer die 

befaamde vuist. Hij was natuurlijk enorm opgelucht. Bij verlies, had hij zeker zijn biezen kunnen 

pakken. 
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Guus en zijn vuist, ik ben er helemaal klaar mee, net als het juichen van die idiote, miljoenen 

verdienende, over het paar getilde stervoetballers van tegenwoordig. Hoe Sneijder het gisteren 

deed, was wat mij betreft het toppunt van toneelstukjes. Het gaat mij er niet eens om dat hij het op 

deze manier bekend wilde maken, in plaats van dat het eerst in de roddelbladen komt, want 

zwakzinnig is dat gejuich toch wel. Maar, het moment waarop is uiterst ongepast. Wat sta je daar 

nou popi te doen? Je mag, godverdomme, blij zijn dat je nog scoort, kut kabouter! En wat nou 

Sneijder heeft gescoord? Als Huntelaar die bal niet had aangeraakt dan was het nooit een doelpunt 

geweest. De keeper stond op zich wel goed. Ik vind ook, dat je Huntelaar bewust met zijn hoofd ziet 

zwaaien, waarschijnlijk een reflex als spits zijnde die een bal ineens ziet langskomen. 

Een complete wanvertoning was het, en puur geluk dat we nog in de race zijn. Maar eigenlijk, ‘should 

we be looking downstairs instead of up’. En dan ook nog even leuk doen bij de gelijkmaker en 

achteraf alles, wat gewoon recht is als de realiteit, krom praten. Het ontbreekt hier echt aan een 

brok zelfkennis. Zo, en dan dinsdag even lekker tegen Spanje oefenen. Oh, oh, die hebben nog 

een…… 

 

 

 

’T FokSchip(pers) 

17-03-2015 

Nee nou wordt ie mooi mensen! Daar komt minister Schippers even aanzetten met een complot! Als 

je op internet af en toe wat goede info tot je neemt, dus niet die van De Telegraaf enz., dan word je 

al snel afgeschilderd als een complotdenker, maar wanneer een minister dat doet, moeten we het 

normaal vinden? En ja, ook nog voor de hand liggend, dat ze naar die propagandakrant gaat. Dus, 

hou maar op, allemaal 1 pot nat net als WNL. 

Verder, laat minister Schippers wel heel erg blijken dat ze er werkelijk niets van snapt. Natuurlijk is 

dit vooropgezet. Dat heet Illuminatie, mevrouw Schippers! Ja, u loopt, denk ik, wat achter. Ik ga u 

niet bijkletsen, zoekt u zelf maar op. Maar weet u wat ik wel een complot vind? Dimitri Verhulst en 

de NS! 

Weet je, Schippertje, dat de NS achter dit complot zit? Ja, de NS, ja. Nee, niet de Illuminatie, nee. 

Kijk, ze hebben gewoon een niet-wetende Belg uitgenodigd om een beetje de ellende van de NS 

goed te praten. Ja, er is agressie tegen conducteurs, maar wacht ff. Een week voordat de propaganda 

van de NS opgang kwam, met nieuwe berichten over agressie, acties van collega’s, boze dit en boze 
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dat, was er weer zo’n machinist, die een rood sein negeerde en met meer pech een halve stad had 

kunnen wegvagen middels een chemische explosie. Kijk, volgens mij hebben we vaker gezeik met 

slapende machinisten of technici, seinen, leidingen, of met verouderde troep. En gelukkig is er nooit 

uitval of vertraging, of honderden gestrande reizigers op Utrecht CS. Wat is er met de Kamervragen 

daarover gebeurd? En, bovendien gooi ik ook de eerst volgende conducteur voor een Sprinter, 

wanneer hij weer eens niet kan vertellen wat er aan de hand is. 

Maar ode aan de conducteur, Dimitri. Goedlachse Belg. Mooi hoor, zo’n fijn gedicht. Jammer, dat jij 

en die Schippert niets snappen van dit NS-complot. Vergeet ik nou een letter? Oh nee, het is 2015, 

alhoewel ze in 1933 beter op tijd reden. Weet je eigenlijk wat? Ben je zat, Fok Schippers! 

 

 

 

Achterlijke Bartjes 

09-03-2015 

‘De Kwis’, ik vind het meestal wel amusant. Helaas, was dit keer Diederik Samson te gast, en werd 

het een beschamende vertoning. Diederik zat de hele tijd maar overdreven te lachen en te grinniken. 

Het lijkt inderdaad wel een Rutte 2. En natuurlijk, pontificaal, ons goede export product onder de 

biersoorten weer in beeld, waar Diederik duidelijk zin in had. 

Ik kon het gewoon niet meer aanzien en heb de tv maar uitgezet. Hoeveel boter heeft die Samson 

nou eigenlijk op zijn hoofd? Waar zit het verstand van de PvdA? Aankomende donderdag gaat de 

afdeling in Rotterdam weer eens debatteren. Het gaat over het thema ‘bed, bad en brood’ in 

verband met het vluchtelingenbeleid. Toen ik de folder zag, sloeg ik steil achterover. Ik ga ze maar 

een e-mail sturen, en vragen waar zij waren toen hun vriendjes van de VVD besloten de nachtopvang 

te sluiten en daarna de wet aannamen om illegaliteit strafbaar te stellen? Tja, de nieuwe fascisten 

waren alleen vergeten dat deze mensen dan gedetineerden zijn die je net als alle andere gevangen in 

Nederland moet behandelen. 

Als de PvdA zelfkennis zou hebben, dan zouden ze zelf de stekker uit het kabinet moeten trekken. 

Het blijven doorregeren met de VVD toont aan dat narcisme meer telt dan gewetensbezwaren. Of, 

zoals ik vaker verkondig, misschien is een te groot deel van de PvdA wel te liberaal geworden. 
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De Kapotte Koers van Rutte 

28-02-2015 

Rutte vond het ongepast, dat in het ‘Vragenuurtje’ werd geïnsinueerd dat vooral VVD’ers neigen naar 

corrupte praktijken. Hier spreekt duidelijk weer de ūberliberaal zonder zelfkennis. Tijd om maar weer 

eens uit te leggen wat liberalisme eigenlijk is. 

De echte liberaal geeft geen moer om mensen die het niet gemaakt hebben. Deze mensen zijn 

allemaal losers die het allemaal aan zichzelf hebben te danken. De echte boodschap van het 

liberalisme is dus,  ‘we hebben allemaal gelijke kansen, maar zijn helaas niet gelijk geboren.’ (lees: 

‘we hebben niet allemaal dezelfde MIDDELEN, als geld, intelligentie en/of GELUK!!!’). Kortom, bereik 

je hun status niet dan is dat jammer joh. Ze gaan je niet helpen om je sociale positie te verbeteren, 

maar wel om meer van hetzelfde volk in het zadel te brengen en te verrijken. 

Over geld verdienen en miljonair worden in onze samenleving, schreef ik reeds: 

In het magistrale Critical Mass (2004) maakte Philip Ball een vertaalslag van Hobbes naar het heden: 

‘Yet it is fair also to wonder whether the prevailing political and economical climate of our times does 

not actively cultivate, encourage and even compel this kind of behaviour…‘ En voor zowel een streng 

socialistische markt als een te liberale, merkte Ball op, ‘Corruption is generally regarded simply as a 

human failing, but it seems that some economic systems are more likely than others to create the 

preconditions for it.’ 

Ach, laat ik eens mijzelf citeren: ‘Het blijft bij twee elkaar versterkende factoren: onzinnige 

vooruitgang in de jacht naar bling bling en de corruptheid van de mens, in een competitief 

geëvolueerde individualistische maatschappij (je moet dus eigenlijk Darwin, Plato, Marx en Popper 

optellen!).’  (Manische Opstellen, pagina 12). Aan dat laatste rijtje kunnen we dus ook Hobbes en Ball 

toevoegen, maar evenzeer Aristoteles, John Locke, Adam Smith, Thomas More, Eric Hobsbawn en 

Didier Sornette. Ach, het rijtje kan eindeloos worden aangevuld met mensen die allemaal  een visie 

gaven (en nog geven) aan het fenomeen ‘geld verdienen’. (uit: Liturgie) 

Misschien moet meneer Rutte, de lachende president, zich maar eens gaan bedenken, dat juist het 

gedrag als dat van Marc Verheijen dezelfde mentaliteit vergt als dat van de roekeloze bankiers en 

aandeelhouders. Het is de mentaliteit van ik heb een goede baan en veel geld, dus ik ben god in 

Frankrijk. Dan wel een god in een Frankrijk met een begrotingstekort. Aan de andere kant, vraag ik 
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mij af wat zo’n begroting eigenlijk voorstelt? In Nederland lijkt het erop, dat we vooral begroten 

hoeveel van de publiekelijke gelden aan politici en hun familie en vrienden kan worden weggegeven. 

 

 

Oh ja, KOERS HOUDEN, waar hebben we dat meer gehoord!!!!!! 

 

 

Britse Participatie: Order & Discipline 

25-02-2015 
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Als het aan de Britse premier David Cameron ligt, komt er in Engeland ook een 

participatiesamenleving. En, net als het rechtse gedeelte in Nederland, vinden ook de Torries dat je 

moet werken voor je uitkering. De insteek hiervan is op zich niet slecht, maar, net als de uitvoering in 

Nederland, is de achterliggende toon er eentje die past in een dictatoriaal regime. Voor de 

ongeschoolde en werkloze Britse jongeren geldt: Order & Discipline. 

De vraag die ik al eerder stelde is, waarom nu en niet tien of twintig jaar geleden? Het simpele feit is 

dat door de diefstal die crisis heet, de hele arbeidsmarkt kapot is gemaakt en de samenleving 

zogenaamd onbetaalbaar, terwijl het aantal miljonairs is toegenomen. Vrijwel alle bedrijven hebben 

mensen eruit moeten gooien om uit de rode cijfers te komen. Dit is dan ook de reden dat het beter 

lijkt te gaan met de economie, maar de prijs die er tegenover staat is een hoge werkloosheid. Het is 

gewoon het één of het ander. Het is de simpele laisser fair van de VVD en die andere verkapte partij 

van de liberale arbeiders. Ze hebben dit veroorzaakt en gaan dan de werklozen, waarvan momenteel 

het overgrote deel geen klaplopende allochtoon is, of een Bulgaarse fraudeur, de rekening 

presenteren. En nogmaals, het is gewoon matchen. Een hoop banen worden niet meer betaald, maar 

kunnen alleen nog maar vrijwillig worden gedaan, dus 1+1=2. Tevens, kun je dan op een verkapte 

manier alles tegen een minimumloon laten doen. Ja, hier liggen kansen voor ondernemers. Ik ben 

dan ook zeer benieuwd, of de Engelse ondernemers straks eveneens normaal persoon eruit moeten 

gaan gooien om mensen met een arbeidsbeperking een kans te geven. Ook zo’n superdeal van ons 

kabinet. 

Politicians seem to be using welfare to turn both the poor and the rich into a servant class for the 

State. At least that's becoming obvious now. (Activist Post) 

David Cameron: Unemployed young 'should do community work' (BBC) 

Eerder: Op weg naar de Participatiestaat 

 

 

Tragedie op Katendrecht 

14-02-2015 

Comedyclub Katendrecht schijnt hilarisch te zijn, en goed bekeken. Tja, het zal wel. Ik boycot het en 

heb er nog geen minuut naar gekeken. Er is namelijk niks komisch aan Katendrecht, het is eerder een 

tragedie. 

Katendrecht is al een tijdje het paradepaardje van Rotterdam. Eerst, hebben ze met een sweep de 

hoeren, junks en dieven verjaagd, en daarna, begon de nieuwbouw. Ook kwam de befaamde SS 

Rotterdam er te liggen, en nieuwe trendy winkeltjes en kookrestaurants zetten voet aan wal. Theater 

Walhalla werd ook weer op de kaart gezet, met de Comedyclub als laatste resultaat. Het is een mooi 

plaatje geworden, dat schiereiland, waar de nieuwe jonge gezinnen het frisse straatbeeld kleuren. 

Wel, zo lijkt het. Het is oppervlakkig mooi, de echte ellende zit dieper. Er is een relatief hoge 

werkloosheid, net als elders op zuid, ten opzichte van de rest van Rotterdam. Armoede is zichtbaar 

aanwezig, wanneer je door de oude wijken dwaalt. Veel mensen zitten bij de voedselbank en in de 

schuldsanering. De politiebusjes patrouilleren ondertussen wat af. Huiselijk geweld is er, namelijk, 

wel vaker aan de orde, en een schietpartij komt ook wel eens voor. Laatst, besloot iemand, uit wraak, 

maar een auto in de fik te steken, wat tot een ontploffing van het desbetreffende vehicle leidde. 

Nou, dat is lachen op Katendrecht. 
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Gelukkig, blijft de bezoeker van de Comedyclub dit alles bespaard. Zij wonen er namelijk niet. Zij 

komen in dikke vette SUV’s voor de opnamen naar de Kaap, krijgen netjes door een ingehuurde 

regelaar een parkeerplek aangewezen en kunnen veilig langs het mooi verlichte Deliplein naar het 

theater lopen. Allemaal net publiek, daar zit geen klaploper uit Katendrecht bij. Die kunnen de entree 

niet betalen en ze krijgen nog niet eens 1% korting, al woon je in dezelfde straat. Ik ken nog een 

grote fan van de Comedyclub……. 

 

 

 

De Waarheid is Betrekkelijk 

14-02-2015 

We groeien weer. Ja, we groeien weer echt, want we komen weer in de richting van het niveau van 

voor de crisis. Althans, dat wordt beweerd, vooral door het CBS en, in navolging ervan, in nog grotere 

mate, door onze koershouders in Den Haag. Maar wat is er allemaal van waar? 

Vooral de banengroei werd gisteren, in het nieuws, met veel vreugde omarmd. Maar met een 

kritische blik op het overzicht en de uitleg op de site van het CBS, prik je zo door deze zeepbel heen. 

Wat er aan de hand is, is dat de uitzendbranche het heel goed doet. Dat klinkt wel logisch, na het 

eerdere bericht deze week, dat meer mensen moeten rondkomen door meerdere parttime banen te 

nemen. Wat echter ook duidelijk in de tekst van het CBS staat, is dat het aantal mensen met een vast 

contract sinds de crisis met een HALF MILJOEN is afgenomen. Verder staat er ook duidelijk in dat de 

werkloosheid NIET is gedaald. De optelsom is in deze, dat mensen dan weer wel, en dan weer niet 

een baantje hebben, en dus per saldo steeds weer terug in de uitkering komen. Het is dus een beetje 

baantje rouleren onder werklozen. Deze optelsom legt het CBS niet uit, maar zij vertellen dat de 

werkloosheid gelijk blijft, omdat er zich meer mensen op de arbeidsmarkt melden. Dat is ook zo’n 

mooie zin. Het is in wezen een andere verwoording van het feit dat meer mensen een uitkering 

hebben aangevraagd omdat ze door faillissementen of andere economische malaise zonder baan zijn 

komen te zitten, of omdat ze Nederlander zijn geworden, maar geen baan kunnen krijgen en daarom 

ook een beroep op de sociale voorzieningen moeten doen, of omdat mensen uit Oost-Europa die 

hier enige tijd hebben gewerkt, ook een uitkering kunnen aanvragen. 

Ook, zijn er volgens de nieuwe cijfers nog maar vijf werkzoekende per vacature. Ik heb al eerder iets 

geschreven over een dergelijk NIETSZEGGEND gemiddelde (zie: Een boekhouder kan pijpfitten). Ik wil 

hierover dus enkel mededelen dat, aangezien de werkgelegenheid in de landbouw en visserij is 

toegenomen, alle werklozen architecten inmiddels ook solliciteren naar de functie van garnalenpeller 
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en alle onderwater lassers ook in de running zijn om keuterboer te worden. En wie weet, kom je dan 

ook nog in een leuk tv-programma en sla je een lekker wijf aan de haak. 

Tot slot, voorspel ik dat de werkloosheid straks flink gaat dalen. Aan de hand van de participatiewet 

kan iedereen voor drie jaar met behoud van uitkering ergens te werk worden gesteld. En let maar op, 

dit wordt dan uitstroom genoemd, en uitkering heet dan salaris. 

CBS: Werkgelegenheid trekt aan 

 

 

 

 

Het Beeld op Zwart 

30-01-2015 

Tja, het beeld mag niet op zwart op Nederland 1…uh, ik bedoel natuurlijk NPO 1. Volgens mij is het, 

bij voorbaat, al een samenzwering om het Nederlandse volk aan te leren NPO 1 te zeggen, want ik 

hoorde iedereen alleen maar praten over Nederland 1. 

Het beeld mag niet op zwart, vinden onze politci, want er kijken dagelijks 2,3 miljoen mensen naar, 

en die moeten wel vermaakt worden met onzin. Tja, je kunt ook gewoon naar BBC World News 

kijken, of wat is er mis met Tagesschau? Alsof de NOS zo lekker informatief en betrouwbaar is? Oh, 

misschien kwam Tarik Z. dat wel vertellen met zijn warrige kop? Zo, dat zijn meteen drie 

Kamervragen! 

Gisteren dus het beeld op zwart, en vandaag het nieuws en andere actualiteitenprogramma’s voor 

driekwart gevuld met Tarik Z. Wat is het verschil? In ieder geval, hulde aan de beveiliger die zeer slim 

de niet bijster intelligente Tarik Z. naar een andere studio begeleidde. Ik heb ook best wat wensen en 
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wil graag het nodige afdwingen, maar daarvoor zou ik toch eerst een grote groep medestanders 

ronselen en trainen, en me, daarna, met veel meer passie een weg naar Herman van der Zandt 

banen. 

De gekte slaat toe in de 21e eeuw, ik heb het iemand horen zeggen. 

 

 

In alle Vrijheid de Doodstraf 

27-01-2015 

Eens kijken, we gingen vingerwijzen naar Indonesië. Wat? De doodstraf? Dat is toch tegen onze 

westerse normen en waarden? Ik vraag me alleen af, waarom we nooit zo’n grote mond opzetten 

tegen de Amerikanen, waar nog niet zo lang geleden, zelfs minderjarigen nog op ‘de stoel’ werden 

gezet. 

Misschien is het, omdat er nog geen Nederlandse burger ter dood is veroordeeld, dat we iets durven 

te zeggen over het Amerikaanse rechtssysteem. Ik ben dus zeer benieuwd wat Nederland gaat 

zeggen, wanneer Joran v.d. S. zijn straf in Peru heeft uitgezeten en vervolgens, naar de VS wordt 

getransporteerd om daar nog eens berecht te worden. De VS gaat deze gek echt niet uitleveren. 

Maar goed, Joran kan in dit geval niet de doodstraf krijgen, omdat hij alleen voor afpersing zal 

worden berecht (max. 25 jaar). Maar stel je eens voor dat het wel zo was, welk standpunt zou onze 

minister van BZ dan innemen? En volgens mij, krijg je, wanneer je de gemiddelde burger hier vraagt 

wat er met mensen als Robert M. moet gebeuren, als meest gangbare antwoorden, ‘een nekschot 

geven’ en ‘met zijn ballen ophangen aan de hoogste boom’. 

Moussa al-Zahranie was ook geen Nederlander, maar is inmiddels wel berecht. Hij is gisteren, volgens 

het gangbare recht in Saoedi-Arabië, onthoofd. De 45-jarige leraar zou meerdere meisjes hebben 

verkracht. Hoewel de zaak nogal veel stof deed opwaaien, omdat het er alle schijn van heeft dat de 

aangeklaagde niet de dader was, is hij geëxecuteerd. Het is de eerste daad van de nieuwe koning 

Salman. En de oude koning? Oh, die is overleden, en minister Koenders en onze koning zijn erheen 

geweest om de laatste eer te betuigen. 

First Beheading Under New Saudi King Stirs Attention (Parhlo.com) 

 

 

Charlie Mania en Meer 

15-01-2015 

Ja, Ahmed, ja, we zijn allemaal Charlie. En jij bent de opper-Charlie. Je snapt alleen niets van je eigen 

stad en welke problemen die Charlies hier veroorzaken. Of moet ik zeggen ‘Charly’? Gisteren, liep ik 

langs een verse graffiti op 010-Zuid, zeer waarschijnlijk gemaakt door een hersenloze Wilders 

stemmer, ‘Je suis Charly’. Ik schaam me weer kapot voor dit niveau van 0,10. 

Terug naar Charlie. Oh nee, mogen we weer geen conspiracy aanhalen? Nee, natuurlijk heeft het 

niets met de Mossad van doen, die zijn druk bezig met het Asov bataljon in de Oekraïne. Nee, ook 

geen CIA of FBI, hoewel de Amerikanen wel weten te vertellen dat de Hebdo jihadisten op hun 

zwarte lijst stonden. Geweldig weer hoe de Amerikanen vingerwijzen, terwijl ze zelf ook ooit de 
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Boston bombers uit het oog waren verloren. En ja, de jihadisten wilden gepakt worden, want ze 

lieten overal hun ID slingeren, en dat deden de daders van 9/11 per slot van rekening toch ook? Het 

waren dus geen amateurs, die de schuld hebben gekregen of moedwillig de schuld op zich hebben 

genomen, terwijl de echte pro’s per vliegtuig het land verlieten. En dan nu terug naar het nieuws: De 

Zwitserse Centrale Bank heeft de koers met de Euro losgelaten 

Nee even serieus, ik ben wel even klaar met de Charlie-gekte. Natuurlijk absurd en erg voor de 

nabestaanden, maar we zijn al weer vergeten dat weken ervoor gekken met auto’s op mensen 

inreden, en dat sinds 9/11 de kans op aanslagen hier groter is. Natuurlijk worden ze steeds gekker, 

maar dat komt omdat geopolitieke ontwikkelingen en compete cuckoo’s die ouderwetse 

godsdienstoorlogen voeren haaks op elkaar staan, en we, sedert lange tijd, in een downward spiral 

zitten. Overigens, hebben we hier al de aanslag op Theo van Gogh gehad. Nee, wen er maar aan, de 

wereld gaat er niet beter op worden, en helaas lijkt de westerse politiestaat niet ver weg omdat 

urban guerrilla aan de poorten staat. Je zou bijna zeggen, nog God, een Yahweh of een Allah is hier 

aanwezig, maar een dikke vette Satan. 

En dit is wat Paul Craig Roberts van het Institute for Political Economy schreef. Roberts was onder 

meer Assistant Secretary of the Treasury for Economic Policy en associate editor of the Wall Street 

Journal. 

An important fact that supports this inference is the report that the third suspect in the attack, 

Hamyd Mourad, the alleged driver of the getaway car, when seeing his name circulating on social 

media as a suspect realized the danger he was in and quickly turned himself into the police for 

protection against being murdered by security forces as a terrorist. Hamyd Mourad says he has an 

iron-clad alibi. If so, this makes him the despoiler of a false flag attack. 

The American and European media have ignored the fact that Mourad turned himself in for 

protection from being killed as a terrorist as he has an alibi. I googled Hamid Mourad and all I found 

(January 12) was the main US and European media reporting that the third suspect had turned 

himself in. The reason for his surrender was left out of the reports. The news was reported in a way 

that gave credence to the accusation that the suspect who turned himself in was part of the attack on 

Charlie Hebdo. Not a single US mainstream media source reported that the alleged suspect turned 

himself in because he has an ironclad alibi. 

..... 

Another puzzle in the official story that remains unreported by the presstitute media is the alleged 

suicide of a high ranking member of the French Judicial Police who had an important role in the 

Charlie Hebdo investigation. For unknown reasons, Helric Fredou, a police official involved in the most 

important investigation of a lifetime, decided to kill himself in his police office on January 7 or January 

8 (both dates are reported in the foreign media) in the middle of the night while writing his report on 

his investigation. A google search as of 6pm EST January 13 turns up no mainstream US media report 

of this event. The alternative media reports it, as do some UK newspapers, but without suspicion or 

mention whether his report has disappeared. The official story is that Fredou was suffering from 

“depression” and “burnout,” but no evidence is provided. Depression and burnout are the standard 

explanations of mysterious deaths that have unsettling implications. 

........ 

If Muslims are responsible for the attack on Charlie Hebdo, what Muslim goal did they achieve? None 

whatsoever. Indeed, the attack attributed to Muslims has ended French and European sympathy and 
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support for Palestine and European opposition to more US wars against Muslims. Just recently France 

had voted in the UN with Palestine against the US-Israeli position. This assertion of an independent 

French foreign policy was reinforced by the recent statement by the President of France that the 

economic sanctions against Russia should be terminated. 

Clearly, France was showing too much foreign policy independence. The attack on Charlie Hebdo 

serves to cow France and place France back under Washington’s thumb. 

Lees HIER het complete artikel. 

 

VOLKSVERMAAK NO.1 

31-12-2014 

Gelukkig Nieuwjaar allemaal! Alhoewel, er nog zo’n vijf uur te gaan zijn, is het hier op 010-zuid reeds 

begonnen. En, dan bedoel ik dat qua vuurwerk. Wat heet, al drie weken lang lijkt het of ik ’s avonds 

in Syrië zit. Wat nou vuurwerkoverlast?! Er zitten veel Poolse nitraten bij. Ja, ook die zijn 

meegekomen en doen goed hun werk. 

Weet je, het maakt mij allemaal niet uit. Ik vind het momenteel volksvermaak nummer 1. Zo, is er, de 

politiek die wel even gaat vertellen wanneer je wel of geen verwerk mag afsteken. Voorts ook nog 

denken, dat iedereen zich daar netjes aan gaat houden. En wat wordt er dan aangedaan? In geen 

veld of wegen zie je oom agent. Die kijkt wel link uit. Dus al die ophef en geneuzel vorig jaar in de 

Kamer, met als gevolg een wet die bepaalde tijden voorschrijft en geldverslindende spotjes voor een 

campagne, was weer compleet kansloos. Hoeveel kost de betutteling van de burger door de overheid 

voor het plebs?  

Ook bedacht ik me ineens, wat zijn de moslims nou aan het doen? Ze vieren geen Kerst, want dat 

bestaat niet, maar wel allemaal vuurwerk afsteken op 1 januari, het westerse Nieuwjaar. Laten we 

wel wezen, in de Islamitische kalender zitten we in de derde maand. Over een half jaar is het alweer 

Ramadhaan, dus wat klopt hier niet? Laten we het er maar ophouden, dat binnen dat geloof het 

normaal is alleen met het westen mee te doen indien het leuk is. Het is ongeveer hetzelfde wanneer 

ik al die copycat-Mohammeds zie, in kledingdracht en baard, met een mobieltje in de hand. Eigenlijk, 

is het net of je een holbewoner naar een LCD scherm ziet kijken. Ja, zo'n bruin hemd is natuurlijk een 

voorschrift uit de Koran. Daar liepen ze een tijde terug ook in Duitsland in. En dat was...wo is das 

Fest, hier is das Fest. 

Ik ben in ieder geval benieuwd onder wie de meeste verminkte slachtoffers gaan vallen, misschien 

wel onder Marokkaantjes of toch onder de boerenlullen uit Veen? Een bepaalde korpschef heeft, 

overigens, zelf al de rode lap aan de stier laten zien door in het nieuws te vertellen dat de ME ‘zero 

tolerance’ gaat hanteren. Het wordt een fijne avond. En morgen, zijn er de gebruikelijke berichten. 

Ja, hier en daar wat arrestaties en toch best wel weer gewonden door vuurwerk, maar de slotzin bij 

het NOS zal zoals mensenheugenis zijn, ‘het was over het algemeen een rustige jaarwisseling’. 

https://youtu.be/oXL9WdhfOSY 

 

 

HIER GAAN WE WEER…. 
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20-12-2014 

Zoals een liedje van De Dijk, zou ik willen zeggen: ‘Hier gaan we weer, hier gaan we weer’. Alleen, is 

dit niet de zoveelste love song, nee het is het zoveelste verhaal over niet werkend Nederland. Terwijl 

deze week de Kamer in de ban was van de zorg, wat werkelijk zorgen baart, heb ik geen 

parlementariër iets horen zeggen over de meest domme krantenkop van het jaar. Deze luide dat de 

daling van de werkloosheid tot staan is gebracht. 

Het is natuurlijk een andere manier om te zeggen, dat de werkloosheid gelijk is gebleven. Maar, 

beste mensen, zelfs dat is niet het geval. Nee, de werkloosheid is juist licht gestegen met 3.000 

mensen. Dat staat gewoon in dezelfde berichtgeving! Terwijl PvdA en VVD in het torentje 

onderhandelen over het feit of je zorgverzekeraars niet meer macht moet geven, iets wat ongeveer 

gelijk staat aan Robert M. op een kinderdagverblijf laten werken, ofwel de kat op het spek binden, 

laten ze ondertussen de pers maar weer het oneerlijke verhaal afsteken, gebaseerd op ons 

wereldinstituut, het CBS. 

Het gaat echt wel beter, en er komt lichte groei. Consumenten besteden iets meer, en als we maar 

de schouders eronder blijven zetten en blijven bikkelen, althans volgens minister Kamp, nou dan 

komen we er wel. Ach, typisch weer Mein Kamp. Maar, inmiddels hebben we nu toch wel door dat 

het bij de presentatie van de cijfers, er de ene maand wordt gejuicht en er de andere maand mineur 

klinkt. Het is net als Goethe, ‘himmelhoch jauchzend, zum Tode betrübt’. 

Behalve waarheden anders verwoorden, wordt er ook flink met de cijfers gestoeid. Het kan 

gewoonweg niet kloppen. Nu blijken er totaal 630.000 mensen werkloos te zijn, waarvan 425.000 

met een WW uitkering. Dan houd je er nog 205.000 over met een bijstandsuitkering. In Rotterdam 

zitten er ruim 40.000 mensen in de bijstand, wat zou inhouden dat die stad alleen al goed is voor 20% 

van het totaal aantal mensen in de bijstand. Rotterdam staat er wel het slechtst voor, maar dit is wel 

een erg hoog percentage. Neem nog vijf of zes andere grote steden en je zit al aan 100%, wat zou 

inhouden dat er in de rest van het land niemand in de bijstand zit. En, wat vertelde hetzelfde CBS een 

half jaar terug: ‘Eind juni 2014 werden 377.000 bijstandsuitkeringen verstrekt’. Oh, dus er is goed 

nieuws, de WWB is sindsdien afgenomen met 172.000!!! Ik heb het alleen nog nergens gelezen. 

Wat ik wel gehoord en gezien heb, is dat er meer armoede is. Armoedig ben je wanneer je inkomen 

minder dan 1060 euro per maand is, wat voor de meeste mensen in de bijstand geld. Je zou dan 

zeggen dat juist de WWB toeneemt. Maar wacht, ik heb verder ook nog gelezen, dat het aantal 

daklozen, zowel onder jongeren als ouderen, is toegenomen. Kan het zijn, dat die de 172.000 vormen 

die we kwijt zijn? En, mag je stellen dat het probleem zich dus vanzelf oplost als mensen op straat 

belanden? Ach, joh, ze zullen het er vast wel zelf naar gemaakt hebben, de klaplopers, de 

nietsnutten, nee het komt niet door onethische geldwolven in strakke pakken, die nu ook jouw zorg 

gaan bepalen. Nee, het komt niet door het sociaal-industrieel darwinisme. Ja, dat is een 

zelfverzonnen term wat betekent, het kapotmaken van markten, bedrijven en personen voor 

winstbejag door middel van eindeloze onderlinge competitie. Het is veel voor weinig en het onderste 

uit de kan. 

Bronnen van ergernis: CBS, UWV, ANP. 

https://youtu.be/HmkCa-0E6Fs 
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DING DONG DING DONG (4) 

19-11-2014 

Wanneer je van burgers verlangt dat zij op basis van de vraag, 'hoeveel kosten denkt u kwijt te zijn 

aan uw gezondheid?', hun keuze maken voor hun verzekeraar, dan ben je goed ziek. 

En, weet je waarom de vrije markt zorg niet werkt, en alles elk jaar duurder wordt? 

A) De pot wordt opgepot door de verzekeraars, zodat ze straks alle directeuren hun bonus kunnen 

geven. 

B) ZZP'ers vullen, over het algemeen, de pot ook niet aan, want winst maken om het bedrijf boven 

water te houden gaat voor een goede verzekering. 

C) Mensen uit de Quote enzo. betalen een simpele basisverzekering, dus vullen de pot net zoveel aan 

als mensen uit de bijstand. De Quoters leggen gewoon een koffer geld op tafel als de zorg aan de 

man is. 

 

Eerder: Ding Dong 1 & 2 (zie ‘Vermaak’) en Ding Dong 3 

 

 

MOGE SJAAK JULLIE WEGVAGEN 

16-11-2014 

Meneer Kuzu vindt dat het probleem is dat God de voorpagina van De Telegraaf niet haalt, maar 

Allah wel. Pardon? Volgens mij halen zowel Allah als God en Yahweh, dagelijks veelvuldig het nieuws. 

Waar denk je dat de meeste ellende in de wereld voornamelijk vandaan komt? Juist, van idiote 

rechtse geloofsfanatici, waar ze ook zitten, en welk boek ze ook lezen. 

Natuurlijk, bedoelde Kuzu, dat het in het integratiedebat vooral om de Islam gaat. Maar wederom, 

heeft hij, kennelijk, het nieuws uit binnen- en buitenland, de afgelopen vijftien jaar, niet gevolgd, om 

te weten waarom dat zo is. Juist, wederom om dezelfde idioten. Waar het nu echter om gaat is een 

verkeerde discussie op landelijk niveau, want de kern van deze problematiek is gevormd door de 

situatie in Rotterdam-Zuid (weet u nog, de rapporten over deelgemeente Feijenoord?). De complexe 

problematiek is daar, overigens, naast de levenswijze van bepaalde bevolkingsgroepen, grotendeels 

door de PvdA zelf veroorzaakt. Zij presenteren zich nu ineens landelijk als de partij die problemen in 
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de samenleving wel even gaat oplossen en vooral, benoemen. Het zal lastig worden, wanneer een 

democratisch electoraat door simpele getallen wordt beslist. Hoe kwamen Kuzu en Ŏztürk in de 

Kamer? 

Oh, wat betreft meneer Ŏztürk, moge Sjaak jouw Allah en je moslimvriendjes net als God en zijn 

christenen en Yahweh en zijn Joden snel van deze bol wegvagen. Moge Het daar snel mee beginnen, 

alvorens alle andere nietszeggende figuren ook maar te vernietigen. Wie is Sjaak dan? Nou, dat is 

Het, en Het is Het helemaal. Je ziet Het of je ziet Het niet. Het klinkt net zo stom als dat je uit een grot 

komt en zegt dat de engel Gabriel je heeft geboden het ware woord op te schrijven, of dat je met 

twee stenen overhandigd door God van een berg af komt lopen, of dat je de weg wordt gewezen 

door stemmen in je hoofd, naar verborgen gouden platen met het verhaal van de Heer. Mijn Sjaak zal 

hemel en aarde bewegen om ons allen te verzuipen, te verbranden en dood te vriezen. De tijd is 

gekomen. En wat fijn te weten dat gelijkgestemden in dezelfde energie zullen opgaan. Goed nieuws, 

meneer Kuzu en Ŏztürk, uw energie zal zich samenvoegen met alle gelijkgestemden Turken en 

PvdA’ers. Ik zal mij voegen bij de energie van mensen als Plato, Nietzsche, Einstein, Jim Morrison, Bill 

Hicks en Jeff Hanneman. Wat een mooi hiernamaals, godverdomme! 

https://youtu.be/_hMagNuhLkk 

 

 

 

HET ALOUDE DOGMA 

03-11-2014 

De hele week was het aloude dogma van links en rechts weer volop op tv. Of het nu bij Arena, 

Buitenhof of WNL was, het ging erover; hoe verdelen we het geld? Moeten rijken meer belast 

worden? Moeten we ongelijkheid wel tegen gaan? 

Om maar met de deur in huis te vallen, de mens is niet bedoeld om echt sociaal-liberaal te 

evolueren. Met andere woorden, een samenleving waarin financiële ongelijkheid heerst, maar toch 

iedereen normaal kan rond komen en worden verzorgd, dus op sociaal vlak 100% meetelt, is 

mogelijk, maar zal nooit tot in perfectie worden bereikt. In Scandinavië zijn ze ver, maar ook daar is 

er geen complete balans. Ik kan nu een verhaal ophangen over hoe het dan wel zou moeten, maar 

het heeft weinig zin, gezien de conclusie waar ik mee begon. De mens zit zichzelf lelijk in de weg. 

Wat mij altijd al heeft verbaasd in het aloude dogma, is dat er geen middenweg is. Er zijn in de loop 

van de tijd wel partijen gekomen die proberen het midden te houden, maar het lukt gewoon niet. Er 

bestaat niet zoiets als het beste van twee werelden in de politiek. Coalities zijn knutsels waaruit altijd 

maar halfslachtig beleid voortkomt, waardoor er in de breedte onvrede blijft. Het beste voorbeeld is 

de teloorgang van de PVDA, dat kiezers verliest omdat het haar oren naar de VVD laat hangen. 

Vandaag, zo aan het begin van deze week, kwam het dogma weer ter sprake. Na eerdere discussies 

over hervorming van het belastingstelsel en de afschaffing van de basisbeurs voor studenten, is het 

onderwerp dit keer, het voorstel van een basisinkomen voor iedere Nederlander. Zonder ook maar 

überhaupt het idee te onderzoeken hoe je op een bepaalde manier alles kan versimpelen, van 

toeslagen en uitkeringen tot minimumloon en pensioenen, en er mogelijk ook een breder draagvlak 

voor maatschappelijke inspanning komt, wordt het al als een linkse hobby afgedaan. 
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"Als ik de overheid niet bel moeten ze mij ook niet gaan bellen", stelde de premier Rutte. "Maar 

misschien is er in linkse kringen meer interesse." 

Rutte verstopt zich verder achter de gebruikelijke stokpaardjes, wat rechts eigenlijk conservatief 

maakt, en komt met de uitsmijter:  

“En ik vind dat je er best wat van over mag houden als je harder gaat werken of een bedrijf begint." 

Helemaal mee eens, het past in mijn visie van het eerder genoemde sociaal-liberalisme, maar mijn 

vraag is, hoeveel meer houden ze over en is het wel zo hard verdiend met een eigen bedrijf? Ik noem 

even banken en woningcorporaties. Verder, de man die elke dag keihard schroefjes en moertjes in 

een fabriek staat aan te draaien, mag die dan niet wat meer overhouden? Ah, daar is het echte 

liberalisme weer, wat zegt, jammer joh, je bent te stom voor woorden geboren, en jij kunt lekker 

geen bankdirecteur worden. Ik ben lekker beter, en er hoort een GROOT verschil tussen ons te zijn. 

Einde discussie. Nè Nè Ne Nè Nè. 

Rutte ziet niets in basisinkomen (Nu.nl) 

Uit ‘Manische Opstellen’: 

Klasse, Strijd! 

Liturgie 

 

 

 

HET KAN ALTIJD GEKKER IN DE POLITIEK 

28-10-2014 

Het moet niet gekker worden. Inmiddels, kun je dat wel elke dag roepen, want de ene na de andere 

rare zaak duikt op. Waar heb ik het over? Uiteraard, de politiek! 

De EU kwam afgelopen week, zeer tactisch, met de 'jaarafrekening'. Nederland is de klos, en 

waarom? Dat gaan Rutte en Dijsselbloem haarfijn onderzoeken, en ondertussen veegde Pieter-Hein 

van Mulligen, gisteren bij de NOS, alvast het straatje van het CBS schoon. Het is heel simpel. Volgens 

bovengenoemde heren, is het de vraag, hoe de EU rekent en hoe het CBS het doet. Het stomme is, 

het CBS moet het gewoon doen zoals de EU het doet, anders hoef je met zijn allen geen EU te 

beginnen. Het moet gewoon 1 op 1 lopen, dan is er niks aan de hand, los van het argument dat 

Eurostat alle cijfers van alle landen heeft, en dan een verdeelsleutel maakt. Die werkwijze zou 

gewoon bekend moeten zijn. Maar, dat ook landen, die geld terugkrijgen, vol verbazing reageerden, 

wil alleen maar zeggen, hoe goed politici alle regelgeving van de EU, en in eigen land kennen. Ze 

weten dus werkelijk niet waar ze allemaal mee bezig zijn, maar spreken wel van alles af. Eigenlijk, 

moet er nu een onafhankelijk accountantskantoor van buiten Europa komen, die alle boekhoudingen 

eens even nagaat. Maar, waar vind je die, zo'n onafhankelijke? 

Het kan nog gekker! Kabinet wil groei ZZP'ers indammen ??????????????????? 

Uh? Wie waren er ook al weer goed voor de economie? Wie moest gaan ondernemen, en wie is het 

volk van...? Wie heeft er een VOC mentaliteit? 'Nee, nou wordt ie mooi mensen', om Ome Joop even 

te quoten. Weet u wat al jaren de stelregel is van het UWV, wanneer iemand er aanklopt voor een 
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WW-uitkering? 'Meneer, waarom gaat u niet zelfstandig ondernemen?' Dat gaat volgende keer 

worden, 'Meneer, waarom gaat u niet lekker mee doen met solliciteren op 1 baan met duizend 

anderen, en als dat niet binnen een jaar lukt, mag u klaploper worden in de bijstand, en moet u 

verplicht werken voor dat nieuwe minimumloon?' 

Kijk, de politiek heeft het zelf eerst fiscaal aantrekkelijker gemaakt om zelf te gaan ondernemen. En 

eerlijk gezegd, zelfs daarmee is het voor de meeste beginnelingen nog moeilijk om overeind te 

blijven. Dit blijkt wel uit de cijfers van het aantal faillissementen onder starters (of ze nu van het CBS 

of van Eurostat afkomstig zijn). De fiscale aantrekkelijkheid kost nu ook weer te veel geld, want dat is 

het motto in deze tijden. Tja, zo kun je alles wel gaan opdoeken. Oh, wacht, dat is wat er precies aan 

de hand is. 

 

https://youtu.be/BzoDVzO1F9I 

 

 

 

HALLO, LIEVE KIJKBUISKINDEREN 

27-09-2014 

Worden jullie ook zo moe van IS/ISIS/ISIL? Oh, en laten we Khorasan niet vergeten. Zelfs, bij MAX 

moest terreur-expert Glen Schoen er aan te pas komen om het MAX-publiek, wat voor het grootste 

deel, waarschijnlijk, vroeger door een geestelijke is misbruikt, gerust te stellen. Er is wel gevaar, maar 

we moeten niet overdrijven. Niet overdrijven? Elke avond, op elke kanaal, tijdens elke 

nieuwsuitzending of praatprogramma komen die idioten van ISIS voorbij. Ja, idioten, want wie gaat 

er nou achter zo’n achterlijke variant van de Koran aan lopen? 

Te beginnen bij de geestelijk leider Al-Baghdadi himself. Hoe geloofwaardig is hij, wanneer hij het 

kalifaat predikt en tegen elke moderniteit indruist, maar wel gesignaleerd wordt met een peperdure 

Rolex om zijn pols? Schei toch uit, dat is van het kaliber Khadaffi en Assad, alleen dan als beoogd 

reine moslim. Dat ISIS niets begrijpt van de werkelijke Koran, blijkt ook uit de symboliek van de 

kruisiging, die we op beelden terugzien. Misschien is het om het westen te tarten, maar moslims 

zouden toch moeten bedenken, dat de kruisiging helemaal geen onderdeel van de islam uitmaakt. 

Maar, aan de andere kant, kun je moslims makkelijk alles wijsmaken, want ze lezen de Koran zelf 

niet, maar laten lui de teksten voor hen interpreteren en dat nemen ze dan als waarheid aan, zoals 

het verplicht dragen van hoofddoek of boerka. Staat er in de bijbel, dat er een paus moet komen die 

in een raar gewaad met een toverstaf gaat rondlopen alsof hij Gandalf uit Lord of the Rings is? 

Waarom zou dan een extreme opvatting van een geloof dat beweert dat Jezus een profeet was en 

geen zoon van God en zeker niet is gekruisigd, diezelfde kruisiging als straf laten dienen? Lichamen 

op spiesen zetten en onthoofdingen, hoe bizar ook, kan ik enigszins nog indenken vanuit barbaars 

islamitisch oogpunt, maar mensen kruisigen? Nee, ik geloof niet dat echte radicale moslims een 

dergelijke Romeinse straf zouden gebruiken, zelfs niet als symboliek naar het westen toe. 

En, wat nou nieuw? In wezen heeft ISIS gewoon het handvest van Al-Qaida overgenomen, alleen 

draaien ze het scenario om. Bin Laden wilde eerst vechten en gebied winnen om een kalifaat te 

stichten, terwijl ISIS het kalifaat meteen heeft uitgeroepen en met een handvol gekken met terreur 

bij iedereen angst is gaan inboezemen. Die strategie werkt en bovendien is die handvol nu aan het 
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uitgroeien tot handen vol, en raken ze ook beter bewapend. Daarom, slaat de strategie van Obama 

en het westen de plank volledig mis. Wanneer vanaf het begin de kern van ISIS in Irak met 

luchtaanvallen en commandotroepen op de grond was aangepakt, en vandaaruit als een olievlek 

naar, bijvoorbeeld, Syrië was toegewerkt, dan was het niet zover gekomen. Eigenlijk, is dat ook een 

verplichting, omdat het westen zelf voor de puinhoop in Irak heeft gezorgd en voedingsbodem heeft 

gegeven aan tal van radicale milities. 

Afijn, ondertussen worden we overspoeld met vluchtelingen uit met name Syrië en Irak. Goh, vertel 

eens wat nieuws. Ik heb een lange tijd voor een vluchtelingenstichting gewerkt en wat opviel, is dat 

er vooral vluchtelingen kwamen uit gebieden waar het westen democratie aan het brengen was. Ik 

heb meerdere beleidsmakers hier toen al op gewezen, maar ja, dat zijn struisvogels. Waarom denken 

jullie dat we hier veel Somaliërs hebben? De VN gaat overal heen om brandhaarden te blussen, maar 

ze gooien er slechts 1 emmer water overheen om, vervolgens, de boel te laten doorsmeulen. Dus, 

laten we lekker overal gaan bombarderen, en het komt wel goed. 

In de metro in Rotterdam, zong ik gisteren, uit vermaak, maar een liedje op de melodie van ‘Ja, dat is 

Peter’. Het ging zo. ‘Wie maakt alle mensen bang, maar ik zeg waar zijn ze dan. ISIS, ja waar is 

ISIS?’ Tja, wat dat betreft ben ik niet zo bang. Ik heb zelf de nodige wapens op zak, dus laat zo’n 

oetlul, die hier is geboren, maar ineens het westen haat, mij maar bang komen maken in mijn eigen 

stad. Wat dat betreft, zou ik het idee van Claudia de Breij verder willen doorvoeren. Iedereen moet 

er, in het openbaar vervoer, gewoon als een paramilitair bij gaan zitten. Laten we nou de rollen eens 

gaan omdraaien en mensen, die geen binding met onze samenleving hebben, gaan intimideren. 

Over het idee van de Breij gesproken, misschien moeten we ook gewoon met zijn allen als Zwarte 

Piet in de trein gaan zitten. Ik moest dan ook weer hartelijk lachen om 'Man Bijt Hond', waarin 

satirisch een oproep werd gedaan om ook eens naar andere kinderliedjes te gaan kijken, 

zoals 'Moriaantje zo zwart als roet'. Zelf, vind ik 'Ik heb een tante uit Marokko en die komt' ook zwaar 

beladen. Maar goed, de echte racisten zitten in Zwolle! Bij POW, sprak de ene Zwollenaar van zwarte 

pieten met betrekking tot de nieuwe Syrische vluchtelingen in hun stad, terwijl een ander ‘dergelijke’ 

mensen in zijn stad ook niet zag zitten. Flikker op! Kom lekker naar Rotterdam-Zuid, dan kun je zien 

hoe het wanbeleid van Den Haag en gemeenste zelf voor grote problemen zorgt. En wat lullen ze nou 

in Zwolle, zodra deze vluchtelingen een verblijfs- en/of werkvergunning hebben, komen ze alsnog 

naar Rotterdam. Waarom? In Zwolle valt geen KUT te doen. In Rotterdam in wezen ook niet, zoals 

een reportage van 2Vandaag eindelijk eens liet zien, maar dat weten deze nieuwkomers nog niet, en 

dat gaat de burgemeester van Zwolle hen ook niet wijsmaken, want anders blijven ze in zijn stad 

rondhangen. De echte kern van dit probleem wordt verder niet benoemd. Waarom ineens zoveel 

vluchtelingen uit Syrië? Inmiddels weet u, dat het antwoord hierop, eerder, in deze tekst is gegeven. 

Het wordt tijd dat we net zo veel vraagtekens gaan plaatsen bij het handelen van onze eigen regering 

als dat zij vingerwijzen naar ISIS of Rusland. Terwijl we F16’s sturen naar Syrië en Rutte, in het Engels 

met zijn boerenkoolaccent, in de VN weer staat te verkondigen dat de daders van de MH17 zullen 

worden berecht, gaat ons land naar de klote. Het verhaal MH17 is gewoon lachwekkend aan het 

worden. Het Kremlin, maar vooral Kiev zorgen ervoor dat er niets onderzocht kan worden, en hebben 

de plek van de ramp middels zware gevechten allang verneukt voor enig verder onderzoek, maar 

gaan wel samen voor de internationale pers op de foto omdat ze onderhandelen over vrede. En, nu is 

het verhaal dat er pas na de winter mogelijk weer verder wordt onderzocht. Ja, laat er maar een 

lekkere strenge winter optreden. Dat bevordert het terugvinden van sporen optimaal. 

Ach, in de beleving van onze neoliberale politici (waarbij links is opgeschoven naar rechts, en het 

oude rechts fascistisch is geworden) doen ze goed werk en gaat ons eigen land, ondertussen 
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helemaal niet naar de afgrond. Zeker niet in de beleving van Rutte, die zijn kiezers weer voor zich 

heeft gewonnen door de hoogste inkomens ook de meeste extra koopkracht toe te bedelen. Ja, zegt, 

meneer Kamp, we moeten het van de ondernemers hebben. Tuurlijk meneer Kamp, en welke 

mensen hebben die ondernemers in dienst om de boel te laten draaien? Verder, behoren de 

ondernemers die de kar echt trekken tot het midden- en kleinbedrijf en die zitten niet bij die hoogste 

inkomens. 

En, dan nog de topeconoom Michael Heise (ja, een Duitser) van Allianz, dat de cijfers presenteerde 

waaruit blijkt dat Nederland het op drie na rijkste land van de wereld is. Deze professor beweert dat 

je ongelijkheid in inkomens niet moet tegengaan. Juist de mensen met veel geld zorgen ervoor dat er 

weer geld op sociaal gebied geïnvesteerd kan worden. Pardon?! Is dat echt de realiteit van de 

economie? Als dat zo is, waarom lossen alle miljonairs in Nederland niet gezamenlijk de wachtlijsten 

in de zorg op? Ach, er is niets veranderd, sinds ik stukjes schreef als ‘Liturgie’ en ‘Klasse, strijd’. Nee, 

het is er eigenlijk alleen maar erger op geworden. Maar, weet je, laat het je weekend niet verpesten. 

Gewoon schouderophalen, en hopen dat enig ellende aan je deur voorbij zal gaan. Er komt misschien 

een dag, dat je er zelfs een God voor gaat aanroepen. Oh lieve God, zou je Rutte, de hele Tweede 

Kamer, en al haar aanhangers willen wegvagen? Ah, toe nou, al stuur je maar een sprinkhanenplaag. 

 

 

DING DONG DING DONG (3) 

13-09-2014 

Zoals gebruikelijk, weten we de belangrijkste kernpunten van wat er in het koffertje komt a.s. 

dinsdag. En jongens, word nu eens wakker! De middenklasse wordt uitgeknepen. En wat zegt het 

NOS journaal? Als je zonder werk zit, zal je de crisis nog steeds goed merken? 

Kijk eens naar de nieuwe koopkracht verdeling. Deze is niet evenredig naar opbouw. Het heeft niets 

meer te maken met mensen die werken belonen! Het heeft te maken met het creëren van meer 

rijkdom voor mensen die al blind zijn geworden voor een sociale samenleving omdat ze al zoveel 

hebben. De koopkracht stijging van de hogere inkomens kunnen ze alleen bewerkstelligen door 

minder aan de rest te geven, plus het gelijke deel van de middenklasse aan de lagere klasse te geven. 

En, zo spelen ze ook meteen die twee tegen elkaar uit. 

And now for something completely different: 

TWO HUNDRED THOUSAND PEOPLE IN THE UK HAVE BEEN ASSAULTED FOR BEING ON WELFARE 

Is harassing the unemployed justified? 

En wie krijgen er allemaal veel meer bij? Juist, de ministers en andere hoge posten, zoals 

bankdirecteuren of andere directeuren, bijvoorbeeld die van KLM en ABN. Oh, dat is waar ook, dat 

zijn allemaal ex-politici. Mensen, dit zijn gewoon allemaal regenten die nepotisme hoog in het 

vaandel hebben. Niet erg, maar het gaat inmiddels ten koste van heleboel mensen, ook al gaan ze 

vertellen dat het allemaal weer iets beter gaat. Heel veel geld verdienen mag best, maar waar is de 

ethiek en waar is de echte zorg om mensen die niet meekunnen. Oh, dat is waar ook, het is de ware 

aard van liberalisme, zeg maar neoliberalisme. 

De prognose dat de werkloosheid gaat dalen (lees WW en niet WWB) zit ook in het koffertje. En, als 

het aan meneer van Aartsen ligt worden dat allemaal nieuwe banen voor jonge moslims, want dat is 
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de manier om radicalisering te bestrijden; een sociaaleconomische aanpak. Ik snap de insteek wel, 

maar, hallo, zijn dat de enige mensen die geen werk kunnen vinden momenteel? Denk je niet, dat je 

zo discrimineert en eigenlijk racisme en nationaalsocialistische denkbeelden bij mensen aanwakkert? 

Maar, dat hele verhaal uit die koffer zal dinsdag overschaduwd worden door de duistere donkere 

wereld van…….. 

 

https://youtu.be/2bj0t8YHbL4 

MH17 EN DE GRIZZLY 

10-09-2014 

Natuurlijk, kan het voorlopige rapport over de MH17 niet verbergen dat de cockpit is doorboord met 

‘projectielen’. Die conclusie was al lang en breed gemaakt, omdat de foto’s, die het rapport laat zien, 

al twee maanden op internet staan. Voorlopig weten we nog niets inzake de schuldvraag, en gaan we 

op dezelfde voet verder, sancties tegen Rusland en de media die wel vertelt hoe het zit. 

Hoewel het rapport het woord ‘raket’ niet gebruikt, weet de pers te melden dat het om een ‘Grizzly’ 

gaat. En dan zijn we nog geen steek verder, want dat is de bijnaam die de NATO aan het Buk-M1-2 

systeem heeft gegeven, omdat er een nieuwe soort raketten mee afgeschoten kunnen worden, 

waardoor het zowel op land als op zee kan worden gebruikt. In NATO termen hebben we het over de 

SA-17. De eerste BUK versie is de SA-11 en wordt Gadfly genoemd. Hoe het ook zij, voordat er een 

Nederlandse journalist het woord ‘Grizzly’ in de mond nam, werd hij samen met de Gadfly door de 

meeste binnenlandse en buitenlandse experts, met name Amerikanen, al als mogelijke boosdoener 

aangewezen. Maar, hier komen we dus geen stap verder, omdat de meest geldende theorie dat 

Russische separatisten het met een BUK gedaan zouden hebben, hetzelfde blijft. Wat nu nieuw is, is 

dat de media vertelt hoe zo’n Grizzly bom werkt. Het heeft een explosieve kop die vlak bij het object 

loskomt. Een serie kleine bommetjes worden dan afgeschoten. En zo, heeft de media verklaart hoe 

de cockpit is doorboord en hoe het vliegtuig in de lucht is uiteengereten, waarbij een groot 

verspreidingsgebied van brokstukken is ontstaan. 

Ten eerste, zowel Oekraïne en Rusland hebben de beide BUK’s, en ten tweede, wat betreft het 

uiteenrijten (dus exploderen) en het grote verspreidingsgebied, schreef marineschepen.nl op haar 

site: 

Update: in tegenstelling tot wat vaak wordt gedacht, zijn luchtdoelraketten niet ontworpen om een 

doel te doorboren om vervolgens te exploderen. Bij antischipraketten is dat wel zo, maar de 

luchtdoelen zijn vaak te klein (andere raketten of gevechtsvliegtuigen) om het daar op te wagen. Ook 

deze raket zal hoogst waarschijnlijk in de buurt van het toestel zijn ontploft, waarna een vleugel of 

een deel van de romp werd weggeblazen. Het volledig ontploffen van een passagierstoestel in de 

lucht door een raket is onwaarschijnlijk. (21-07-2013) 

Overigens, haakt datzelfde artikel ook nog eens in op een theorie van Ko Colijn, die hij aan het NOS 

meldde. 

Behalve een verkeerde identificatie van het toestel zijn er veel meer andere scenario's mogelijk. Ko 

Colijn sprak tegenover de NOS over de mogelijkheid dat de raket op bijvoorbeeld de verkeerde 

warmtebron was afgegaan. Voor zover bekend heeft een SA-7 of SA-11 geen infrarood modus, en 

wordt het alleen met radar geleid. 
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Het is bij oudere apparatuur echter wel mogelijk dat de gegevens die de operator in het systeem aan 

de echo heeft toegevoegd, verloren gaan of verwisseld raken als twee verschillende contacten dicht 

bij elkaar komen (maar bijvoorbeeld wel op verschillende hoogte vliegen). Voor de radar lijkt het dan 

één contact. Als ze daarna weer uit elkaar gaan, kan dit problemen opleveren die een fout in de hand 

werken. 

Dat laatste betekent, dat 1 van beide contacten de klos is. En dat betekent, dat de SU-25 weer in 

beeld komt, die in de buurt is geweest volgens meerdere ooggetuigen. Kan de Oekraïense SU-25 de 

BUK hebben misleid? Of, heeft het gevechtsvliegtuig zelf een raket afgeschoten en zijn kanonnen 

geleegd? Dat laatste wordt niet gebruikelijk geacht, omdat, qua snelheid en hoogte, de SU-25 te 

gelimiteerd is voor een dergelijke manoeuvre. Maar, er is ook al aangedragen, dat er veel meer 

mogelijk is met de nieuwe subtypes. 

Dan, nog even terug naar de zin: Voor zover bekend heeft een SA-7 of SA-11 geen infrarood modus, 

en wordt het alleen met radar geleid. Dit betekent dat raketten van de BUK nooit hitte geleid zijn, en 

dat verklaart wellicht, waarom de site eerder vermeld: Een surface-to-air systeem bestaat uit 

meerdere onderdelen en -of het nu op zee is of op land- in de eerste fase moet een vliegtuig 

gedetecteerd worden. Dat gebeurt met een radar die op grote afstand objecten kan zien. Vliegtuigen 

worden dus niet met het blote oog waargenomen. De data van de radar wordt op een beeldscherm 

gepresenteerd. Afhankelijk van hoe modern de radar is, worden de gegevens van de radar door een 

computer vertaald en voorzien van extra informatie. Of het wapensysteem dat gebruikt zou zijn tegen 

vlucht MH17 ook zo modern was, is bij Marineschepen.nl onbekend, maar lijkt gelet op de stand van 

de techniek ter plaatse onwaarschijnlijk. 

Is er dan iets anders gebruikt dan de BUK? En, wanneer we het dan hebben over hittezoekende 

raketten, al dan niet van een BUK, is de conclusie van een expert in voice recorders ook wel aardig, 

ook al is het in het Duits: "Es gibt nur einen Fall, in dem die Black Boxes keinen Aufschluss geben 

könnten. Wenn die Rakete die Stromversorgung der Maschine lahmgelegt hat, dann zeichnen 

Flugdatenschreiber und Voice Recorder nichts mehr auf. ….Wahrscheinlich ist dies nach Ansicht des 

Experten jedoch nicht. "Wenn es sich wirklich um eine SA-17-Grizzly-Rakete oder eine SA-11 Gadfly 

handelt, wie es wahrscheinlich ist, dann ist das eine wärmesuchende Rakete. Diese schlagen 

üblicherweise ins Triebwerk ein, dem heißesten Ort des Flugzeugs." Es sei demnach plausibel, dass 

die Rakete ein Triebwerk oder einen Flügel getroffen hat. 

In diesem Fall würde der Flugdatenschreiber weiterhin etwa 2000 Daten pro Sekunde aufzeichnen. 

"Die Black Boxes registrieren beispielsweise, wie schnell die Maschine an Höhe verliert oder ob die 

Triebwerke versagen". Auch ein Druckabfall in der Kabine oder ein drastischer Temperaturabsturz 

würde vom Flugdatenschreiber aufgezeichnet. 

"Sollte der Flugdatenschreiber nach einem möglichen Treffer noch ausreichend lange funktioniert 

haben, dann kann man daran auch erkennen, ob die Boeing 777 von einer Rakete getroffen wurde 

oder aus anderen Gründen abstürzte", sagt Freitag. 

Und der Voice Recorder, der Gespräche im Cockpit aufzeichnet? "Es ist mitnichten so, dass einzelne 

Raketen so ein großes Flugzeug derart sprengen, dass sofort alle Menschen tot sind", erklärt Freitag 

im Gespräch mit FOCUS Online. "Es würde mich sehr wundern, wenn die Piloten nicht zumindest 

noch ein SOS abgesetzt hätten." 

Außerdem sei es möglich, dass auf der Black Box auch nach einem möglichen Einschlag noch 

Stimmen zu hören sein. Freitag erklärt, dass es nicht unwahrscheinlich sei, dass die Piloten Sätze wie 
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"Da fliegt eine Rakete" oder "Wir wurden getroffen" kurz vor oder nach einem Raketentreffer 

sprechen und diese vom Voice Recorder auch registriert würden. (FOCUS Online) 

Met dit verhaal wil ik geen spoken najagen. Er is gewoon een lange weg te gaan in het oplossen van 

de vragen hoe en wie. En, waarschijnlijk komt er nooit een einde aan die weg. De enige conclusie is 

dat na de MH17 de verhoudingen tussen het westen en Rusland op scherp staan, en dat de exacte 

waarheid er niet meer toe doet. Rusland steunt rebellen en is anti-NAVO, dat telt. 

Dat was het voorlopig weer even over de MH17. We zijn in afwachting van het ‘volgende’ rapport. 

 

OH, OH, DEN HAAG 

23-08-2014 

Gisteren, strompelden weer wat berichten binnen uit Den Haag. Na een periode van ongeloof, 

woede en rouw om de MH370, gaan onze politici weer terug naar waar ze gebleven waren, onzinnige 

uitspraken en een fascistisch liberaal beleid. 

Wat betreft dat beleid, dat begint nu toch wel werkelijk zielige vormen aan te nemen. De insteek is 

iedereen kaalplukken en dan lossen we de crisis wel op. Het kabinet heeft nu weer het lumineuze 

idee opgevat om op de zorgtoeslag te gaan bezuinigen. Ik ga niet eens beargumenteren waarom dit 

een triest idee is. Waarom? Met de politici die dit verzinnen, valt niet meer te praten. Hun 

überliberalisme zit zo diep, dat het eigenlijk alleen maar met geweld, dus revolutie, kan worden 

bevochten. Ik ben momenteel in het geheim lessen voor straaljagerpiloot aan het volgen. Binnenkort 

kaap ik een JSF, want daar staan er toch genoeg van die we niet gebruiken, en dan knal ik zo, als een 

ouderwetse kamikaze, de Tweede Kamer binnen. 

Voordat ik met de JSF aan de slag ga, denk ik, dat ik eerst eens een bezoekje bij Diederik Samson ga 

brengen om hem eens te vertellen wat voor een gebrekkige politicus hij is. Gisteren, durfde hij te 

beweren, dat we, als Nederlander, best meer lef mogen tonen om allochtonen op hun gebrekkige 

integratie te wijzen. Dan, moet hij in de wet wel eerst even afbakenen wat lef is, want ik geloof dat 

het lef van Van Gogh verkeerd afliep. Ik nodig Samson van harte uit om met mij door wijken van 

Rotterdam te gaan om mensen te vertellen hoe gebrekkig geïntegreerd zijn. Ik raad meneer Samson 

aan wel eerst even diverse talen, behalve Nederlands, te leren, want je zult het in hun taal moeten 

uitleggen. Misschien, heeft Samson niet gekeken naar de documentaire over de ouderenzorg. Een 

ouderencoach bezocht een oude man in Rotterdam, die compleet geïsoleerd woont, en vroeg hem, 

‘Zou u het leuk vinden wat vaker naar buiten te gaan, en weer meer met de mensen uit de buurt om 

te gaan?’. De oude man knikte wat en zei, ‘Ja, misschien wel, maar er is niet echt een binding. Aan de 

overkant woont ook nog een oude Nederlandse man, voor de rest wonen hier alleen maar 

buitenlanders.’ 

Meneer Samson, kunt u deze oude Nederlandse man helpen? Hij is wat gebrekkig geïntegreerd. 

 

 

EEN BOEKHOUDER KAN PIJPFITTEN 

22-08-2014 
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Hoe alle feiten maar worden verdraaid om de economie er mooier voor te laten staan dan het geval 

is, blijkt weer uit het volgende bericht: 

Zes werklozen voor één vacature 

Er wordt beweerd, dat gemiddeld 5,9 werklozen staan tegenover 1 vacature. Dat cijfer is verbeterd 

ten opzichte van augustus vorig jaar, toen het nog 8,1 bedroeg. Maar, natuurlijk is de hele 

berekening complete onzin. Niet iedereen heeft dezelfde kwalificaties voor dezelfde vacature. 

Volgens dit cijfer kan een pijpfitter boekhouden en een boekhouder pijpfitten. Zo werkt het 

natuurlijk niet. We zijn niet allemaal Einstein. Met alle respect, maar meneer Zalm van de ABN nodigt 

heus niet een dakbedekker uit, indien deze solliciteert naar een functie van financieel analist bij de 

bank. 

De mensen achter deze cijfers weten wel te vertellen welke soort personeel nodig is, dus welke soort 

vacatures er uit staan. Ik zou zeggen, denk dan zinnig nou, kijk naar wat voor personeel er in de 

bakken zit en match die met elkaar. Is dat zo moeilijk? Kunnen ze meteen zien met welke 

discrepanties we te maken hebben op de arbeidsmarkt. 

 

 

 

ISIS EN DE STRIJD BINNEN DE ISLAM 

17-08-2014 

Eerder (zie ‘Vermaak’, Wat loopt dat ISIS nou te lullen?), maakte ik uitspraken van ISIS belachelijk, 

maar nu wil ik graag weer even terugkeren naar de realiteit van het verhaal. Het is de vervolging van 

de Jezidi’s, die de Amerikanen heeft doen besluiten in te grijpen in het land waar ze nog niet zo lang 

geleden uit zijn vertrokken. Natuurlijk, vind ik ook, dat mensen uit hachelijke situaties gered dienen 

te worden, maar er kwam een gedachte bij mij op die ik met u wil delen. 

Wat is nu de echte reden om speciaal de Jezidi’s te helpen? Is het dat er een genocide tegen hen 

gaande is? Waarom mocht ISIS de maanden ervoor wel allerlei andere groeperingen uitroeien? 

Voorlopig, kan ik als enige reden verzinnen, dat ons wordt voorgehouden dat er nu christenen door 

moslims worden vermoord. Westelijke waarden en normen worden daarmee kennelijk indirect 

aangevallen. Op CNN ging het niet meer om de Oekraïne, maar om die arme christenen daar op die 

berg. Nu, is het zo dat Jezidi’s een geloof aanhangen dat net zoveel met het Christendom als met de 

Islam heeft te maken. Het heeft eigenlijk niets met Jezus Christus zelf te maken, maar meer met 
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Zoroaster. U weet wel, de religie die centraal staat in Nietzsche ’s boek ‘Also sprach Zarathustra’, 

waarin hij de Joodse claim op het eerste monotheïsme weerlegde. 

Voordat de Jezidi’s werden aangevallen, waren er massa’s mensen geëxecuteerd door ISIS. En, ik 

herhaal mijn vraag, waarom zijn die nooit geholpen? Voorlopig, kan ik als enige reden verzinnen, dat 

niemand dat interesseert, omdat dat namelijk ook moslims waren. Met andere woorden, genocide 

op voornamelijk sjiieten is niet belangrijk. Of, toch wel? Kan het zijn, dat juist de onderlinge strijd van 

moslims voor mensen met een ‘hidden agenda’ wel van belang is? De invasie in Irak heeft geleid tot 

de val van de ‘seculiere’ soenitische staat van Sadam Hoessein en de macht van Sjiieten via het nieuw 

geïnstalleerde democratische apparaat. Dat sjiieten via ‘normale’ verkiezingen aan de macht zouden 

komen, had ieder kind kunnen voorspellen, in de wetenschap dat zij in de meerderheid zijn. En, dat 

het een tegenreactie van achtergestelde soennieten zou oproepen, is dan ook een logisch gevolg. De 

zelfuitgeroepen kalief Baghdadi (u weet wel, de nieuwe Bin Laden en, tevens, de terrorist die eerst 

door de VS was opgepakt, maar weer werd vrijgelaten), stelde terecht vast, dat ISIS heeft kunnen 

ontstaan door de puinhoop die de VS heeft achtergelaten. Maar, wil de VS wel sjiieten aan de macht 

in Irak, die zitten toch ook al in Iran, het land dat een atoombom op Israël en het westen wil gooien? 

Kan het zijn, dat er mensen belang hebben bij een machtsstrijd binnen de Islam? Ik zie straks 

machtsblokken opdoemen, noem het de herstructurering van het Midden-Oosten voor een groter 

doel. Kijk, straks heb je Israël met ernaast een extreem soennitische staat, en daarnaast een extreem 

sjiitische staat. Daaronder hangt dan nog Saudi-Arabië van oudsher aardsvijand van Iran. Daar 

heersen Wahabieten. Dat zijn ook soennieten , maar geheel van een ander extreem kaliber dan ISIS. 

Nou, dat gaat een feestje worden in het Midden-Oosten. 

Dat er een strijd binnen de Islam uitgevochten zal worden, is bijna evident aan een geloof. Hoeveel 

oorlogen hebben diverse christenen wel niet onderling gevoerd? Hoe erg ook, eigenlijk kunnen we 

ons daar niet inmengen. Er is geen moslim geweest, die zich heeft bemoeid met, bijvoorbeeld, de 

Hoekse en Kabeljauwse twisten. Mocht ISIS ooit echt als winnaar uit de bus komen, of wie dan ook 

die ons wil aanvallen, dan kunnen we echt wel in actie gaan komen. Zoals wel vaker, wil ik weer 

wijzen op het scenario van Samual P.Huntington (The clash of civilizations). Overigens, verkondigde 

majoor-generaal der mariniers, Kees Homan, onlangs, iets soortgelijks in de Volkskrant. We kunnen 

en mogen ons niet mengen in deze interne aangelegenheid. Helaas, door bravoure van ISIS en de 

westerse media, komt het beeld naar voren dat ze nu al een bedreiging voor ons vormen. Maar, wat 

er nu gebeurt, is dat er juist een hetze tegen moslims in westerse landen wordt aangewakkerd, en 

andersom wordt de radicaliserende vijfde colonne extra geactiveerd, waardoor de angst voor een 

terroristische aanslag op eigen bodem bijna een selffulfilling prophecy begint te worden. Het is, alsof, 

we straks allemaal klaar moeten zijn voor de eindstrijd, en de kloof tussen wij en zij daar eerst groter 

voor moet worden.  

 

 

FLIPPERDEFLOP 

14-08-2014 

Nu we als mensheid toch de hand aan ons zelf aan het slaan zijn, kan ik net zo goed wat doem zaaien. 

Want, hoe zat dat nou ook al weer meer de poleshift? Ja, hallo, begin je daar nou weer over? Dat was 

een profetie voor 2012 die compleet onzin was, en ook nog in de monden van de oude Maya’s is 

gelegd. Inderdaad, dat was zo. En, misschien, is het wel met opzet zo in de markt gezet, om het even 
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belachelijk te maken en het daarna niet meer in het nieuws te brengen om de mensen lekker dom te 

houden. Ja, ik heet u welkom in het magnetisch veld complot. 

Dat het magnetisch veld van de aarde al wat langere tijd raar doet, gaat al terug op berichten uit 

2007. Toen werd verteld, dat het veld aan het afnemen was. Maar ho? Wat heeft dat nu met een 

echte poleshift te maken? En bovendien, waar maak je je druk om? We merken er toch niets van? 

WRONG & WRONG. Dat is wat ze altijd hebben beweerd. Maar, als je berichten goed volgt, weten de 

wetenschappers helemaal niets echt zeker, en zijn ze onderling zeer verdeeld. Maar, a) het wordt 

steeds duidelijker dat er weldegelijk een relatie is tussen het omdraaien, of tijdelijk wegvallen van de 

magnetische velden en een geografische poleshift. En b) niemand kan bij voorbaat met zekerheid 

zeggen, wat een poleshift met zich meebrengt, omdat de laatste 780.000 jaar geleden was. En, het 

leuke is, dat de volgende al ruim 500.000 jaar over tijd is, 2012 of niet. 

Maar, dienen we ons zorgen te maken om een poleshift? Er is, uit recente geologische data, 

opgemaakt dat ook de magnetische flip in het verleden voor problemen heeft gezorgd. Zo, hebben 

de Neanderthalers er kennelijk ongeveer 180.000 jaar geleden last van gehad, en ook 41.000 jaar 

geleden heeft een flip mogelijk diverse verstrekkende gevolgen gehad. Tevens, is gebleken, dat die 

laatste flip heel snel ging. Daar waar ze altijd dachten dat het flippen over een lang tijdsbestek 

plaatsvond, zeg 10.000 of wel 100.000 jaar, schijnt het ook binnen 1 maand te kunnen. Uit recente 

berekeningen is dan ook naar voren gekomen, dat een flip die ze pas over lange tijd verwachten, al 

binnen 2.000 jaar zal gaan plaatsvinden. Deze berekeningen zullen ongetwijfeld nog bijgesteld gaan 

worden, waaruit zeer waarschijnlijk zal blijken dat het nog sneller gaat, en dat we het nog dit 

millennium gaan meemaken. Deze verwachting is gebaseerd op de constatering dat het magnetisch 

veld momenteel in een rapper tempo veranderd. De afgelopen jaren is plots de sterkte met 10% 

afgenomen. Wanneer je dat tempo doorberekend, zijn we aan het eind van deze eeuw het hele veld 

kwijt. Het hele veld kwijtraken lijkt onwaarschijnlijk, zoals ook nog nooit de ijskappen helemaal zijn 

gesmolten, maar de fluctuatie van het magnetisme op aarde stelt wetenschappers toch wel een 

beetje voor een raadsel. 

Is een snelle flip aanstaande? Met het abrupt wegvallen van magnetisme op diverse plekken op het 

westelijke halfrond, terwijl er groei is op plekken in het zuiden, lijkt het er wel op. Wat gaat er dan 

gebeuren? Het zullen ongetwijfeld de volgende generaties zijn die het echt gaan meemaken, maar de 

stand van zaken nu is ook niet heel bevorderlijk. Want, wat is eigenlijk het gevolg van een afnemend 

magnetisch veld? Simpel, het is onze bescherming. Met een mindere bescherming zijn we, in ieder 

geval, vatbaarder voor inkomend ruimtepuin en kosmische straling van de zon, dat wil zeggen 

zonnevlammen, maar ook de intensiteit van de zon zelf. Dit is de reden dat de zon zo fel is, ondanks 

een solar mini-max. Ook zijn er aanwijzingen in geologische data, dat verstoring in het magnetisch 

veld tot extreem weer en drastisch veranderd klimaat kan leiden. Voorts, wordt nu ook beweerd dat 

zo’n verstoring kan leiden tot verandering in de aantrekkingskrachten tussen aarde, maan en andere 

planeten, wat wellicht oorzaak van grote aardbevingen kan zijn. Tot slot, is er een groep die zelfs de 

relatie tussen veranderend aardse magnetisme en de zonnecyclus wil onderzoeken, omdat men niet 

uitsluit dat die met elkaar verband houden. Mogelijk, kan er zelfs een link met de ijstijden worden 

gelegd. 

Ok, waar was dit verhaal goed voor? Angst zaaien? Nee, maar wel gewoon een stuk realiteit. Willen 

we gaan begrijpen wat er momenteel met de aarde, in natuurlijke zin, aan de hand is, dan is ons 

magnetisch veld de sleutelfactor. Daarnaast, is er een factor die processen kennelijk kan versnellen. 

Fysiek, is dat al duidelijk, want door de laatste grote klap in Fukushima, ging de aarde iets sneller 

draaien. Minder fysiek, moeten we wellicht weer naar een onzichtbaar deeltje gaan zoeken met de 

LHC. Een deeltje dat aan de formules van ruimtetijd een nieuwe factor zal toevoegen. Een factor die, 
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overigens, geen afbreuk doet aan Einstein, of eigenlijk aan Ernst Mach, want uiteindelijk is elke 

versnelling relatief. Nu maar afwachten of de gevolgen ook relatief zullen blijven. 

 

 

MH17: SCHULD, VERGISSING, TERREUR 

24-07-2014 

Na een zeer emotionele reactie (zie vorige bericht), is het tijd om de ratio aan te spreken, wanneer 

het gaat om de schuldvraag inzake MH17. Met de slotbevindingen van de NSA, zijn we terug bij 

donderdagavond, zo stelde Ko Colijn gisteren in NOVA terecht vast. De conclusie luidt vooralsnog dat 

het om een vergissing gaat begaan door de rebellen, en dat de Russen wel een flinke vinger in de pap 

hebben. Toch, is dat nogal een onbevredigend antwoord. Ik kan nog steeds niet uit over ‘een 

vergissing’, en zal u vertellen waarom. Maar eerst, over welke rebellen gaat het? 

In de eerste reacties van bepaalde rebellen, werd gezegd dat het ging om Kozakken in het 

noordoosten. Dat is overduidelijk een andere etniciteit dan andere Russische inwoners in de 

Oekraïne. Colijn benadrukte dan ook, dat de groep separatisten zeker niet homogeen is, en dat 

iedereen vooral zijn eigen stukje land, stad of dorp aan het verdedigen is. En zo, blijken er vooral her 

en der veel lokale rebellenleiders te zijn. Wat is de rol van Alexander Borodai, de man die zichzelf tot 

president heeft uitgeroepen? Hoeveel controle heeft hij over de diverse groeperingen? Moeten we 

hem niet meteen in staat van beschuldiging stellen? Het is natuurlijk goed mogelijk, dat hij dan gaat 

zeggen, ‘nee, het waren de Kozakken’, of ‘het was de Volksrepubliek van Lugansk’. Het westen moet 

daarom een duidelijker standpunt innemen. Eerder, stelde ik, gekscherend, voor om Donetsk te 

erkennen, maar dat gaat natuurlijk wel ver. Wel, kan gewoon openlijk tegen Borodai worden gezegd 

dat, omdat hij zichzelf als president heeft uitgeroepen, hij verantwoordelijk is voor wat de strijders 

doen. Eigenlijk, had dat meteen na de aanslag moeten gebeuren, daar hebben we een kans laten 

liggen. Naast de naam van Poetin, die wel veelvuldig valt en viel, had dat ook met de naam Borodai 

moeten gebeuren. Je moet mensen op de man beschuldigen, dan is onderzoek pas nuttig. Nu, zitten 

we met het probleem, dat we naar een onbekende rebellenleider op zoek moeten. 

Er kunnen makkelijk nog meer namen worden genoemd. De NSA heeft geconcludeerd, dat de Russen 

wel indirect verantwoordelijk zijn, maar dat is mij te vaag. Toen Sotchi was afgelopen, hebben we 

allemaal de beelden gezien dat het Russische leger de Oekraïne inging. Na druk van de internationale 

gemeenschap, trokken die zich wel weer terug, maar wie nu beelden ziet, kan duidelijk zien, dat het 

hier niet zo maar gaat om lokale bakkers en slagers die voor een partizanenstrijd kiezen. Nee, daar 

lopen goed getrainde Russische paramilitairen rond. Sterker nog, de Volkrepubliek Donetsk wordt, 

inzake defensie, geleid door omstreden KGB’ers als Vladimir Antyufeyev en Igor Girkin. Wat betreft 

Borodai, die is ook in Moskou geboren en opgeroeid, dus dat is helemaal geen jongen uit de regio die 

je op zo’n positie zou verwachten. Het is dus vrijwel onzin om de Russen indirect te beschuldigen. 

Onschuldige mensen zijn het slachtoffer geworden van Poetin’s strategie om Oost-Oekraïne te 

destabiliseren. De doctrine van Poetin is overduidelijk, en is al jaren bekend. Die is anti-NATO en stelt 

het herstellen van de oude Sovjet-Unie voor. Een nieuwe strijdende partij, bijvoorbeeld de 

voorgestelde politiemacht, is koren op zijn molen. Ik voorzie problemen, indien we er gewapend 

heen gaan. 

Naast de rijkelijke Russische invloed door stromannen in het gebied, is er dus ook de invloed van 

Russisch wapenarsenaal. Dit brengt mij bij het tweede punt, waarom woorden als ‘vergissing’ en 
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‘indirect’ twijfelachtig zijn. Het systeem waarmee de MH17 is neergehaald wordt BUK genoemd, de 

Russische variant op de Amerikaanse SA. Dit is technologie van de bovenste plank. Wie bediende dit 

systeem? Het is duidelijk dat het om goed getrainde mannen gaat. Het duurt zeker maanden voordat 

je het onder de knie hebt, waarbij er afzonderlijke rollen zijn weggelegd. Het basispakket bevat drie 

trucks met elk vier man, wat al een totaal maakt van minimaal twaalf directe betrokkenen. Ik sluit 

zelfs niet uit dat deze mannen, vergissing of niet, reeds zijn geliquideerd, maar dat even terzijde.  

Je zou haast wel denken, dat de Russen het zelf hebben bediend. Zeker ook gezien het feit, dat zo’n 

systeem uiterst mobiel is. Het kost vijf minuten op- en afbouwen. Wat dat betreft, kunnen ze dus 

snel heen en weer over de grens hoppen. Daarnaast, is het zelfs mogelijk om, behoudens vervoer, 

het hele spul op afstand te bedienen. Verder, hoort een geavanceerd radarsysteem bij het geheel. Ik 

vind het daarom nog steeds raar, dat er geen verschil kon worden gemaakt tussen een Boeing 777 

en, bijvoorbeeld, een AN26? In een ander interview met het AD, zei Colijn dat zo’n raket het 

dichtstbijzijnde doel kiest, dus wellicht was er een AN26 in de buurt? Colijn zei ook dat, indien de 

rebellen de vergissing hadden gemaakt, hun onkunde daarmee aan de wereld is getoond. Ik vrees dat 

dit wel waar is, want ik heb het idee dat Russische militairen de keuze tot vuren niet hadden 

gemaakt, als ze er niet zeker van waren het juiste object te raken. Dat alle berichten en 

Tweetgeschiedenis van enkele rebellen, waarin over het neerhalen van de MH17 wordt gesproken, 

zijn verwijderd, spreekt ook niet in het voordeel van de separatisten. Maar, om dan te spreken van 

een vergissing? Het is een oorlogsdaad uit blinde woede om willens en wetens iets uit de lucht te 

halen wat over ‘hun’ luchtruim ging. Dat het nu een passagiersvliegtuig betreft, vind ik het niet eens 

een vergissing, maar gewoon een terreurdaad gesteund door Rusland.  

P.S. 

In dit stuk, heb ik geen aandacht besteed aan de vraag of er überhaupt over het gebied gevlogen had 

moeten worden. Er waren al zeker 150 vluchten aan de MH70 voorafgegaan, waarvan tientallen in 

de weken voorafgaand aan deze tragedie, toen rebellen actiever Oekraïense vliegtuigen ging 

beschieten. Uiteraard is het wel zinnig, om voortaan specialisten te raadplegen over waar deze 

afstandsystemen staan, zodat het toch beter gemeden kan gaan worden. Onkundige strijders lopen 

overal rond. Niet in Algerije kennelijk. Het vliegtuig dat daar sinds vannacht wordt vermist is, volgens 

de eerste berichten, niet door SA of BUK neergehaald. 

Tot slot, vooralsnog wil ik geen ruchtbaarheid geven aan een alternatieve theorie die in de 

wandelgangen de ronde doet en die Amerikaanse betrokkenheid niet uitsluit. 

 

 

VOLKS INTEELT REPUBLIEK VAN DONETSK 

19-07-2014 

Nu, twee dagen na de gruwelijke daad in Oekraïne, kan ik mijn woede niet meer bedwingen. 

Vannacht, heb ik de laatste ontwikkelingen op CNN zitten volgen. En ook nu zit ik nog steeds voor de 

buis. Mijn maag draaide drie keer om, toen de eerste berichten en beelden kwamen dat de OVSE 

werd tegengewerkt door ‘separatisten’. Hoe onmenselijk kun je zijn! 

Ongelofelijk, hoe er met het rampgebied wordt omgegaan. Er liggen nu al lichamen te rotten. Vanuit 

humanitair oogpunt, hadden ze het gebied meteen moeten beveiligen, maar nee, er is al geplunderd 

en er stonden, ineens, foto’s van paspoorten op internet. Ik hou de Volksrepubliek Donetsk 
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verantwoordelijk. Zij zeggen een eigen land te hebben, dan moeten ze er ook naar handelen en 

respectvol en juist omgaan met wat door de experts een ‘international crime scene’ wordt genoemd. 

Ook Rusland had al lang een team kunnen sturen, en meer moeten doen om die gebiedsgeile gekken 

ertoe te bewegen mee te werken aan het onderzoek. Omdat dit niet gebeurt, maken Donetsk en 

Rusland zichzelf meer verdacht. 

Maar, ‘separatisten’ zijn absoluut geen mensen, nee, het zijn varkens net als hun beschermers de 

Russen. Neem die Volksrepubliek Donetsk, zoals ze het noemen. Dat is godvergeten achterland met 

een infrastructuur nog dramatischer dan in Afghanistan, en met middelen uit de tijd van voor de 

mensjewieken. Dat bleek al snel, afgelopen donderdag, net na de terreurdaad, toen de eerste 

beelden kwamen. Daar stond GVD, 1 brandweerman met een brandweerauto uit 1820. En, lelijke 

muilen dat ze allemaal hebben. Eigenlijk, zijn ze nog lelijker dan varkens, het zijn meer inteelt 

varkens. Zeg nou zelf, wanneer je die kop van Putin ziet. 

Het zijn een stel onbeschofte, totaal onderontwikkeld, wat wel blijkt uit onder meer hun homohaat. 

Joris Luyendijk zou er een boek over kunnen schrijven met de titel ‘Het zijn net onmensen’. Wie ooit 

in Spanje of Turkije in een resort vol met Russen heeft gezeten, of wellicht in een vliegtuig met 

Russische toeristen, weet hoe ongemanierd ze zijn. God heeft ze kennelijk alleen op de aarde gezet 

om ons van Hitler te verlossen, maar nu is het tijd dat wij ons van die gekken gaan verlossen. 

En de tijd is daar, moslims onderling en moslims en Joden houden elkaar op het moment toch flink 

bezig, dus wij hebben nu onze handen vrij om de Koude Oorlog voor eens en altijd te beëindigen. 

Stap 1, we erkennen de volksrepubliek Donetsk, stap 2, want dan moeten ze volgens de 

internationale regels werken, stap 3 het westen en haar bondgenoten sluiten een pact, stappen uit 

de VN, en richten een eigen leger op met de mededeling ‘je bent of voor of tegen ons’, en we gaan 

het middeleeuws gerecht laten zegenvieren over deze varkens. Geen slap gelul meer. Ze willen 

oorlogje spelen, nou DAN KEN JE HET KRIJGUH OOK!!! 

Eerder: 

Rare Chinezen, die Russen 

Van verkapte naar beschaafde democratie 

 

 

 

WERKLOOSHEIDSDALING IS VALSHEID IN GESCHRIFTE 

17-07-2014 

De werkloosheid is gedaald met 0,2%, van 8,6 naar 8,4. Maar, deze cijfers zeggen niets over dat het 

beter gaat. Je moet het zo zien. Sinds de crisis is de werkloosheid met ruim 3% toegenomen en daar 

is nu 0,2% vanaf gegaan. In dat tempo, duurt het nog 15 maanden, eer we op het oude niveau zijn. 

Dat gaat, overigens, niet gebeuren, want, net als alle voorgaande keren, zal er na de daling heus wel 

weer een maand met stijging komen. 

Verder, zijn de cijfers niet compleet, want het gaat hier alleen om de WW-uitkeringen. WWB, oftewel 

de beruchte bijstand, wordt niet meegeteld. Sterker nog, op de site van het CBS vind je daarover 

geen actuele gegevens. De data zijn slechts bijgewerkt tot en met december 2013. Toen waren er 

ruim 455.000 bijstandsgerechtigden. Er wordt beweerd, dat de 0,2% daling komt doordat mensen 
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werk hebben gevonden. Ik denk echter, dat 90% van die 0,2% is overgegaan van WW naar WWB. 

Maar ja, economie is cijfergeil en elk tiende procentje telt. Voor mensen zelf, is het pas echt leuk, 

wanneer hele procenten weer aan het werk komen. 

 

 

 

BUSSEMAKER IS SPOOR VOLLEDIG BIJSTER 

15-07-2014 

Onze minister van onderwijs, Jet Bussemaker, heeft vandaag bekend gemaakt, dat er 5 miljoen wordt 

uitgetrokken voor internationale projecten. Topstudenten van buitenaf moeten worden 

aangetrokken, terwijl de Nederlandse student ervaring moet gaan opdoen in het buitenland. Dat lijkt 

allemaal een prima streven, maar de vraag is, of er niet andere prioriteiten binnen het onderwijs 

liggen. Het antwoord daarop is keihard ‘ja’! 

Volgens Bussemaker leren jongeren veel van een stage of minor in het buitenland. Bovendien vinden 

werkgevers het belangrijk dat iemand internationale ervaring heeft en dus zou die ervaring voor elke 

student de norm moeten zijn, aldus Bussemaker. 

Over welke werkgevers hebben we het hier eigenlijk? Vandaag, verscheen, namelijk, ook het bericht, 

dat de werkloosheid onder net afgestudeerden aan het toenemen is. Misschien, moet de focus op 

dat probleem liggen. Hoe kan dat, en wat gaat eraan gedaan worden? Het plaatje is groter, want de 

afgestudeerden die wel werk hebben gevonden, doen dat onder hun niveau. En zo, verdringen 

academici daarmee de HBO’ers en MBO’ers. Van die laatste twee groepen hebben we, inmiddels, 

ook een overschot, vanwege het zeer makkelijk uitreiken van diploma’s in de afgelopen jaren. 

Bussemaker zal zich verdedigen door te zeggen, dat het onderwijs in zijn algemeenheid beter wordt. 

Er is toch vorig jaar voor miljoenen naar het onderwijs gegaan om de kwaliteit te verbeteren? Wel, 

deze week verscheen het bericht, dat scholen dat geld helemaal niet hadden gebruikt voor 

kwaliteitsverbetering, maar vooral om begrotingen te dichten. Waarom dat zo is gelopen en wat er 

werkelijk gedaan moet worden, daar zou Bussemaker zich druk om moeten maken. 
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Maar, het is duidelijk waarom dat internationale studeren zo wordt aangemoedigd. Het gaat puur om 

prestige. "De ervaring leert dat een zogenoemd scholarship-fonds voor topstudenten een absolute 

voorwaarde is voor meer internationalisering in het hoger onderwijs. Bovendien vergroot een 

beurzenstelsel de internationale zichtbaarheid en aantrekkingskracht van het Nederlandse hoger 

onderwijs en onderzoekstelsel", stellen de verenigingen en Nuffic, de Nederlandse organisatie voor 

internationalisering in het hoger onderwijs in een reactie. 

Het heeft dus alles te maken met internationalisering in het hoger onderwijs, een punt vanuit 

Brussel. Misschien, worden de toppers wel juist naar het buitenland ‘gepusht’, omdat het nationale 

systeem voor apegapen ligt? En daarnaast, welke opleiding je ook hebt in dit land, de kans dat je 

werkloos raakt is vrijwel identiek. Want, de crux zit in de arbeidsmarkt, en ook Bussemaker heeft 

daar geen invloed op. In de huidige vrije economie, lijkt het er helemaal niet op dat de arbeidsmarkt 

aan het herstellen is, of dat er in de toekomst veel banen bij komen, laat staan voor hoger 

opgeleiden. Nederland wordt steeds slimmer, maar dan wel met een heleboel geniale werklozen. 

Extra geld voor studeren in buitenland (Nu.nl) 

Hogere werkloosheid onder net afgestudeerden (Telegraaf) 

Meer mbo'ers en hbo'ers vinden geen baan (Nu.nl) 

Scholen zetten extra geld niet in voor verbetering onderwijs (AOB/NOS) 

 

 

 

DE HOOIVORKEN KOMEN ERAAN 

30-06-2014 

Wat een geweldige koren op mijn molen! Na de wake up call van Russell Brand, is er ook iemand in 

het kamp van de vijanden wakker geworden. Het is multi multi multi miljonair Nick Hanauer. 

But let’s speak frankly to each other. I’m not the smartest guy you’ve ever met, or the hardest-

working. I was a mediocre student. I’m not technical at all—I can’t write a word of code. What sets 

me apart, I think, is a tolerance for risk and an intuition about what will happen in the future. Seeing 

where things are headed is the essence of entrepreneurship. And what do I see in our future now? 

I see pitchforks. 

…… 

But the problem isn’t that we have inequality. Some inequality is intrinsic to any high-functioning 

capitalist economy. The problem is that inequality is at historically high levels and getting worse every 

day. Our country is rapidly becoming less a capitalist society and more a feudal society. Unless our 

policies change dramatically, the middle class will disappear, and we will be back to late 18th-century 

France. Before the revolution. 

And so I have a message for my fellow filthy rich, for all of us who live in our gated bubble worlds: 

Wake up, people. It won’t last. 

If we don’t do something to fix the glaring inequities in this economy, the pitchforks are going to 

come for us. No society can sustain this kind of rising inequality. In fact, there is no example in human 
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history where wealth accumulated like this and the pitchforks didn’t eventually come out. You show 

me a highly unequal society, and I will show you a police state. Or an uprising. There are no 

counterexamples. None. It’s not if, it’s when. 

Het stuk van Hanauer is vier pagina’s lang, waarin hij de Amerikaanse economie onder de loep neemt 

en tevens een visie heeft hoe kapitalisme zich zou moeten ontwikkelen. En, dat is dus niet de 

middenklasse zwak maken of hele lage minimumlonen uitkeren. Van dit laatste, geeft hij een mooi 

voorbeeld. In de steden Seattle en San Francisco is de werkgelegenheid het hoogst, omdat daar de 

minimumlonen ook het hoogst liggen. Kort gezegd, heb je eigenlijk niets aan een megabedrijf, 

wanneer je klanten geen geld hebben om uit te geven. 

En voor de zelfingenomen toppers: 

We rich people have been falsely persuaded by our schooling and the affirmation of society, and have 

convinced ourselves, that we are the main job creators. It’s simply not true 

If any of us had been born in Somalia or the Congo, all we’d be is some guy standing barefoot next to 

a dirt road selling fruit. It’s not that Somalia and Congo don’t have good entrepreneurs. It’s just that 

the best ones are selling their wares off crates by the side of the road because that’s all their 

customers can afford. 

The Pitchforks Are Coming… For Us Plutocrats 

Tja, ik kan slechts twee citaten hieraan toevoegen, met name om niet de top, maar wat eronder zit 

weer wakker te schudden. 

There’s nothing special about it. It’s either there when you born or not. Gifted with talent or no big 

deal. Welcome to the death of a century (uit ‘Yesterday don’t mean shit’ van Pantera) 

You’re all a bunch of fuckin’ slaves! (Jim Morrison – live on stage) 

 

 

 

DE EUROPEAAN DA VINCI 

22-05-2014 

Pieter Steinz laat ons genieten van de cultuur van Europa, zei minister Timmermans, gisteren, in de 

DWDD, toen hij een pro-Europa praatje mocht houden. Hij refereerde aan Steinz’ boek ‘Made in 

Europa’, dat gaat over al die kunst die Europa heeft voortgebracht door de eeuwen heen. We 

moeten vooral kijken naar wat ons bindt. Daar ben ik het wel mee eens, maar om te zeggen, ik voel 

me Europeaan, nou nee. 

Het enige heil van Europa lijkt mij gezamenlijke vrede en veiligheid en een sterk economisch blok 

door onderlinge samenwerking, maar om hele nationale en lokale volksstammen om te smelten in 

een Europeaan, dat is een stom idee. Er moet dan ook 1 paspoort en 1 taal komen, wil je het goed 

doen. Met gezamenlijke kunst gaan we het echt niet redden. Het probleem is, dat dit juist samen met 

wetenschap en literatuur en andere zaken al in een cultuur uiting is gegoten, namelijk de cultuur per 

land. Kortom, er zijn dus al ruim dertig ‘imagined communities’ (Benedict Anderson) in Europa, en 

dat gaat niet even zo maar over in 1 geheel. Het zou, inzake Erasmus, wel makkelijker zijn. Deze 

geboren Rotterdammer wordt naast Nederland, door België en Duitsland opgeëist. Dus, als we van 
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hem Europeaan maken zijn we daar vanaf. Maar, wanneer breekt de tijd aan dat we zeggen, ‘kijk, 

daar hangt een mooi schilderij van de Europeaan Leonardo Da Vinci. 

Het is natuurlijk allemaal een stukje propaganda, dat we ons Europeaan moeten voelen. 

Timmermans heeft echt zijn best gedaan, gisteren. En, ik snap zijn punt ook wel, maar het is geen 

haalbare kaart. En zelfs, het argument dat we ook al weer zo lange tijd vrede kennen, is larie. Ik wil 

graag wijzen op de Kosovo-oorlogen. En, waar ligt tegenwoordig de oostgrens van Europa? 

Tot slot, bij deze wil ik benadrukken, dat ik geen afbreuk wil doen aan het boek van Steinz, want het 

is weldegelijk een mooi overzichtswerk. Alleen, het idee dat ik het als een Europeaan moet lezen 

staat me echter minder aan. 

 

 

 

 

LEKKER VRIJ 

06-05-2014 

We hebben het weer achter de rug, 4 en 5 mei. Al geruime tijd is die laatste dag eigenlijk een farce. 

Wie is er eigenlijk nog echt vrij op 5 mei? Behalve als je voor de Rijksoverheid werkt, ben je helemaal 

niet zeker of je wel vrij bent. En, wat is de boodschap van Bevrijdingsdag, indien niet iedereen 

verplicht vrij heeft. Verder is het zo, dat een hoop ook wel willen werken, want in onze tomeloze zzp-

cultuur, moeten zelfstandig ondernemers vaak wel bijna 24/7 in de weer zijn, om hun hoofd boven 

deze crisis te houden. Zo zeer zijn we dus veranderd, geld verdienen is belangrijker dan vrijheid 

vieren. 

Behalve deze bevrijdingsproblematiek, wil ik ook wat commentaar uiten op 4 mei. Alle open deuren 

komen weer in speeches voorbij. We moeten blijven herdenken en we mogen het niet vergeten. 

Nee, inderdaad, maar ik heb het idee dat mensen iets zeggen om maar iets te moeten zeggen. Ik 

hoorde voorbij komen, dat we alle slachtoffers herdenken die in WOII zijn omgekomen, maar ook zij 

die erna vielen in oorlogssituaties en vredesoperaties. Kan iemand mij uitleggen wat het verschil 

tussen die laatste twee is? Volgens mij lopen beide met gemak door elkaar heen. Schijnbaar snapt 

men, sedert Libanon, nog steeds niet hoe de realiteit werkt. Hiermee meteen ook verklaart waarom 
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de VN zo’n weinig succesvol apparaat is, en waarom Bush jr. de organisatie destijds buiten spel zette 

om met de botte bijl in Irak en Afghanistan te gaan hakken. 

Overigens, is er ook nog een complete discussie geweest over het feit, of we ook de slachtoffers na 

WOII erbij moeten betrekken. Sommige organisaties willen het alleen bij de WOII houden, terwijl 

minister Plasterk voor iedereen pleit. Dat vind ik ook, en wat dacht je van ook alle slachtoffers van 

voor WOII? En wat betreft na WOII, hoe zit het met de dubieuze politionele acties? Ja, de speeches 

doen vermoeden dat al die oorlogssituaties en vredesoperaties voor een goed doel waren, ‘vrijheid’. 

Nogmaals, hoe leg je dan de Bersiap en wat volgde verder uit? Daarom, kun je beter al het 

oorlogsleed ooit geleden herdenken, en vertellen dat we leven in een idiote wereld, waarin er nog 

nooit 1 dag vrede, overal op aarde, is geweest, sinds het bestaan van de mens. En waarom, zegt mij 

iets van binnen, dat deze 4 en 5 mei compleet overschaduwd wordt door gezeur op de Krim, vergaste 

baby’s in Syrië, martelpraktijen in Egypte, half brandend Afrika, of weer gekrakeel over Dutchbat? Ja, 

die jongens (en meiden) vonden het echt fijn om indirect voor een massagraf verantwoordelijk te 

worden gehouden? 

De nieuwe algemene boodschap voor 4 en 5 mei luidt dus: de mensen zullen elkaar blijven afmaken, 

want ook wij zijn roofdieren, ook al vinden we onszelf beschaafd. Bij de mens gaat het alleen om een 

plas olie in plaats van een bot, zoals bij de honden. Maar, net als bij vele diersoorten, bakenen ook 

wij graag territorium af, zoals meneer Poetin nu aan het doen is. 

 

 

DE NEDERLANDSE JIHADSTRIJDER 

01-05-2014 

Heb je al gehoord van de Nederlandse jihadstrijder? Dat is zo'n bewapend boerke die strijd voor de 

onafhankelijkheid van Friesland. Nee, natuurlijk is dat onzin, maar is de term 'Nederlandse 

jihadstrijders' niet belachelijk? 

Stel, dat deze jongens van Syrische afkomt (want daar gaat het hier voornamelijk om), niet waren 

teruggegaan om te vechten, maar de strijd hier slechts ideologisch steunden, zouden ze dan 

‘Nederlandse jihadaanhangers’ worden genoemd? Nee, dan zijn het gewoon allochtonen die zijn 

geradicaliseerd. Je moet dus kennelijk naar het buitenland gaan om echt te vechten, wil je als 

allochtoon ineens volwaardig Nederlander worden genoemd. 

Ik weet het. Ik trek hier alle terminologie compleet uit zijn verband, maar ik ben er niet mee 

begonnen. Naast dat terminologische gezeur, stoor ik me aan het onbegrip over het begrip jihad en 

de realiteit van de stand van zaken. De Nederlandse jihadstrijder is mogelijk verbonden aan Al Qaida. 

Ik kan zeggen, er is noot 1 Al Qaida geweest, slecht 1 Osama Bin Laden. De jongens vechten in ieder 

geval tegen Assad, de president die dadelijk weer voor zeven jaar gifgas over zijn ‘eigen’ volk mag 

sproeien. Wie zijn eigenlijk de terroristen in Syrië of elders in het Midden-Oosten, de leiders of de 

strijders? 

De ophef is gewoon overdreven. En als je het wilt aanpakken, doe dan niet zo moeilijk. Ze hebben, in 

ieder geval, hun paspoorten al ingetrokken. Nu hoef je er alleen voor te zorgen, dat je ze niet meer 

binnenlaat. Dat hoeft waarschijnlijk ook niet, want een goede jihadstrijder sterft voor zijn zaak. Maar 

goed, hem dus lekker laten voor wat het is, en verder, hoef je alleen nog zijn familie en vrienden hier 
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te screnen. That’s it. Het is beter dat men zich goed gaat verdiepen in waarom jongeren hier 

radicaliseren en welke sterke frisse strategie ze hierop gaan loslaten. 

 

 

 

2006 REVISITED 

12-04-2014 

Terugkomend op ‘Bedankt, VPRO!’ (zie ‘Vermaak’), hierbij de stukken die ik eerder plaatste op 

waterman2012.weblog.nl (R.I.P.), maar die niet verschenen in ‘Manische Opstellen’. Vooral de 

uitspraken van hoogleraar Ewald Engelen lijken rechtstreeks uit het artikel ‘De Fabeljeskrant’ te 

stammen. Hij gaf een soort van randvoorwaarden voor een revolutie à la Engels en Marx. Hieronder 

enkele passages uit ‘De Fabeltjeskrant’ en ook uit ‘Meer, meer en nog eens meer’. 

DE FABELTJESKRANT (26-11-2006) 

Ik weet het, ik heb mij deels ook belachelijk gemaakt door op de Partij voor de Dieren te stemmen, 

maar ik was echt ten einde raad. Voor de eerste keer, wist ik het echt niet, en ik wilde ook geen 

blanco stem uitbrengen. Om toch het huidige systeem te ondermijnen, besloot ik, toen ik daar zo 

helemaal alleen in het stemhokje stond, de Dieren een kans te geven. Kijk, de rest kakelt immers als 

een kip zonder kop. 

………. 

Maar goed, ik heb dus mijn stem aan geen enkele normale partij gegeven, omdat ik ze allemaal zat 

ben en geen enkele mijn kant op wil. Het zijn voor mij allemaal fabeltjeskrantverhalen. Deze 

samenleving moet gewoon in zijn geheel nieuw op worden gebouwd en mensen ander besef  worden 

bijgebracht. En veel mensen willen wel, maar zeggen toch dat je de wereld niet kan veranderen, 

want politici doen toch wat ze willen. Ja logisch, we moeten de leiders juist veranderen, of beter 

gezegd afzetten. 'We got to fight the power' en 'Viva La Revolucion'. Nee daar zijn jullie te zwak voor, 

want dan geef je je veiligheid op, je huis, hypotheek en dvd home-set. We hebben gewoon een te 

goed leven om anders te kunnen of echt te willen. Ik berust maar lekker in dat feit, blijf lachen en 

hopen op een paar goede natuurlijke tegenslagen. 

 

MEER, MEER EN NOG EENS MEER (05-06-2006) 
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Liberalisering is de vloek van onze maatschappij. Laten we eerst eens kijken naar waar liberalisme nu 

werkelijk voor staat. Liberalen beogen gelijke kansen voor iedereen! Wat een mooi streven. Maar 

wanneer je niet bij machte bent om die gelijke kans te pakken, bijvoorbeeld omdat je arm bent 

geboren of gewoonweg niet de intelligentie bezit om een topbaan te veroorloven, dan heb je pech. 

“Great differences in wealth and income between rich and poor always were perfectly acceptable to 

liberals.” (John P.McKay, A History of World Societies, Boston 2000, 715). In mijn ogen mag iemand 

die iets meer dan de ander kan, kent en doet wel extra worden beloond, maar volgens mij begint de 

kloof tussen rijk en arm steeds groter te worden, en dat heeft dus niets meer te maken met alles een 

beetje eerlijk verdelen. Eerlijk verdelen heet socialisme. Tegenwoordig worden socialisten eerder 

communisten genoemd (Jozias van Aartsen), terwijl liberalen vrijwel nooit voor fascisten worden 

uitgemaakt. Tussen dit politieke spectrum van uiterste liggen vele mengvormen, maar doen die er 

nog wel toe? Heeft de liberalisering ons niet al te veel in de greep, en zijn we met ons overmatige 

consumentisme niet bezig om volgevreten zoogdieren te worden, meer, meer en nog eens meer. 

Liberalisme heeft gezorgd voor vrije markt economie en privatisering, hoera wat een feest! Vrije 

markt economie is toch gezond? Elkaar net zo lang kapot concurreren zodat er weer reorganisaties 

en massaontslagen plaatsvinden. En privatisering is toch ook geweldig, scheelt de staat een hoop 

kopzorgen. Of krijgen ze die dubbel en dwars terug? We hebben gezien hoe het bij de NS is 

afgelopen. Of nog beter, bij de energiemarkt. De politiek was ineens verontwaardigd over de bonus 

van ruim 800 miljoen voor een topman van Essent. Hallo politiek, mag ik jullie eraan herinneren dat 

jullie daar zelf verantwoordelijk voor zijn. Zeer naïef om te denken, dat privatisering van die markt 

met als gevolg winstoogmerk net als het gewone bedrijfsleven, niet de spuigaten uit zou lopen met al 

die hebberige mensen op deze aardkloot. Alles wordt een product om te consumeren en geld mee te 

verdienen, dus zo ook de gezondheidszorg. 

Verzekeringsmaatschappijen blijken gezamenlijk voor 79 miljard aan reclamekosten te hebben 

uitgegeven met de invoering van het nieuwe zorgstelsel. Wat, hoeveel? Uit hetzelfde onderzoek 

bleek ook dat het niets heeft geholpen wat betreft klantenbinding, want daar praten we hier toch 

over? Wanneer je een schedelbasisfractuur hebt, ben je toch een klant? Dienen 

ziektekostenverzekeraars eigenlijk wel reclame te maken en met elkaar te concurreren? Wilt u air-

miles bij uw borstkankeroperatie? Met 79 miljard kun je wachtlijsten een heel stuk korter maken. 

Hoe ver is de maatschappij heen, dat primaire behoeften van de welvaartstaat, als vervoer, energie, 

en sociale zorg producten zijn geworden? 

 

https://youtu.be/3YR4CseY9pk 

 

 

DE STEMMING: EEN STUK KRIMMIGER 

20-03-2014 

De verkiezingsuitslag van gisteren lag zeer voor de hand, en heeft, voorts, het democratische stelsel 

verder uitgehold. De PVV is weer de grootste winnaar, omdat het ‘zwarte schaap’-populisme, sedert 

de NSDAP, weer hoogtijdagen viert. Ach, het is geheel in de lijn van de annexatie van de Krim, wat 

door de apathische houding van het westen wel lijkt op die van Polen door Hitler. En juist nu, pikken 

die Polen onze banen weg. Maar die gaan eruit, net als de Marokkanen in Den Haag. Minder PvdA is 

Wilders al gelukt, dus misschien is hij toch wel de redder in nood! 
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Tot op het laatste moment probeerden partijen nog zieltjes te winnen, alsof keizer Constantijn op 

zijn sterfbed nog tot het Christendom moet worden bekeerd. In alle vroegte stonden ze, vooral op 

plekken waar mensen het openbaar vervoer nemen, folders uit te delen. Kijk, daar staat een groep 

met enkel blanken. Het is de VVD, want in mijn stad spreken we Nederlands. Een stad die niet van 

criminelen is, luidt een andere slogan. Minister Teeven liet zien, hoe je met topcriminelen 

omgaat. Opstelten gaf eveneens het goede voorbeeld, door, vlak voor de verkiezingen, als stunt, 

eigenhandig een dief te achtervolgen en op te pakken. Wat een held! En wat een geluk, dat het geen 

Marokkaan of Antiliaan met een proppenschieter was. 

Niet veel verderop staat de D’66. Een man van Hindoestaanse afkomst staat, tegen iemand van 

mogelijk dezelfde afkomst, een collega van de PvdA, die even verderop zieltjes aan het winnen is, 

zwart te maken. Toevallig is de PvdA’er inderdaad een Surinamer, en hij schijnt vooral heel veel te 

hebben gedaan voor zijn Turkse vrienden, aldus de Hindoestaan. Ik kan hen slechts toesnauwen, dat 

ik autochtoon ben, en er voor mij nog nooit een ene kut is gedaan. 

’s Avonds word ik, op straat, in het Turks aangesproken door, jawel, een Turk die op weg is naar het 

stemlokaal. ‘Ik begrijp u niet, we spreken Nederlands in mijn stad,’ zeg ik rustig. ‘Behalve hier in de 

AH om de hoek,” voeg ik eraan toe om hem gerust te stellen. Terwijl een landgenoot de Turk op weg 

helpt naar het stemlokaal om hem Karakus te laten aankruisen, bedacht ik me, al lopend langs Toko 

Warschawa en de Sofia Supermarket, dat ik die dag heel Leefbaar niet heb gezien. Zo gaat het nu 

eenmaal, leefbaar zie je nooit, maar je hoort alleen van hen dat iets onleefbaar is. Maar de meest 

zielloze leefbaar partijen, zijn dan ook een karikatuur van zichzelf; tja, het leeft, maar verder…. 

Nee, ook de Leefbare zullen weinig leefbaar maken, zeker niet voor de inmiddels 8,8 % werklozen. 

Nog minder dan welke partij ook, spreken zij van hoe een leefbare samenleving te maken met een 

socialere economie met minder werklozen en vooral minder geldwolven die de economie verzieken. 

Ach, ondertussen participeer ik, omdat er gelukkig nog sociale ondernemers bestaan. 

 

https://youtu.be/mcjgv1hm0x8 

 

 

 

RARE CHINEZEN, DIE RUSSEN 

06-03-2014 

Je mag wel zeggen, dat Poetin een meesterzet heeft gedaan, zo net na Sochi. Ja, je zou kunnen 

zeggen dat het westen nu al schaak staat. Je ziet de vertwijfeling op het gezicht van Obama, en de 

verwarde blikken uit Europa. Oh, en zag je Kerry met knikkende knieën bij de Russen staan, was ook 

niet erg imponerend. 

Ja, wat gaan we er nu aan doen; de historische claim op de Krim van de Russen. En wat een KGB-

actie, jongens, mijn handboek soldaat met hoe de Spetznaz te bevechten kan weer van stal. Eerst 

laat Poetin als Oekraïense soldaten verklede Russische commando’s op burgers schieten, en 

vervolgens, laat hij ze zich militant gedragen en zegt dan dat hij er niet eens opdracht toe heeft 

gegeven, om de Krim binnen te vallen. Je kan zeggen van deze nieuwe Stalin wat je vindt, maar hij is 
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wel een meesterstrateeg. En wat nu? Rusland behoorde toch helemaal niet tot het as van het kwaad, 

volgens Bush jr.? 

En let op, terwijl er al over sancties worden nagedacht, en misschien wel een nieuwe Krimoorlog, 

hoeft Poetin eigenlijk niets te doen. De troepen blijven, want dat is nu eenmaal het beschermen van 

Russische burgers, zoals Amerika wel eens Haïti is binnen gevallen, omdat twaalf Amerikaanse 

toeristen gevaar liepen. Nu wonen er wel meer Russen op de Krim, maar dat is nu precies ook het 

probleem, een etnisch probleem. Zeg maar, hét grote probleem van Mother Russia. Poetin laat ultra-

nationalisten dan ook de boel opknappen. 

De lamme reus, die we de VN noemen, gaat hier natuurlijk niet uitkomen. China gaat sowieso alles 

een veto geven. Ook heeft Poetin de Grote onlangs de banden met Iran aangehaald. Dat laatste is 

misschien nog niet zo zeer relevant, maar China wel, want dat zijn nog grotere strategen. Die laten de 

Russen lekker het westen opnaaien. Zoals u en ik weten, is de wereld in 2112 gewoon Chinees. Dat 

gaat gewoon gebeuren, omdat de andere leiders niet goed opletten, of elkaar de hersens aan het 

inslaan zijn, of dit van plan zijn. 

En China? Die maken zich nog niet druk om homo’s of de Krim. Die laten de Russen het scenario 

van the clash of civilizations van Huntington gewoon opstarten, terwijl ze zelf, volgens dat scenario, 

eerst de economische wereldmacht grijpen. We kijken straks niet naar de beurs, maar de beuls. Nee, 

die Chinezen liggen momenteel krom van het lachen, van de acties van de Russen, en zeggen tegen 

elkaar, “Rare Chinezen, die Russen!” 

 

 

God Save Putin (09/2011 - seansrussiablog) 

 

 

 

DE OVERGANG VAN VERKAPTE NAAR BESCHAAFDE DEMOCRATIE 

23-02-2014 

De situatie in Oekraïne leert ons, dat er grofweg twee soorten democratieën zijn; de beschaafde en 

de verkapte. Met de eerste doel ik in wezen op de democratieën die lange tijd stabiel zijn, zonder 

intern geweld, of beter gezegd, zonder het afdwingen van macht door een staat met geweld tegen 
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burgers. Beschaafde democratieën vinden we vooral in Europa. Hoewel politie en soms leger daar 

ook wel eens hard moeten optreden, lijkt een escalatie zoals in Kiev, maar ook zoals in de landen van 

de Arabische lente, waarbij uiteindelijk gericht op burgers wordt geschoten, niet snel voor de hand te 

liggen. Het is waarschijnlijker, dat politici in die landen zelf de handdoek in de ring zullen gooien, 

wanneer er zulke demonstraties zouden plaatsvinden. 

De verkapte democratie is volgens de regels gekozen, maar wettelijk ligt er vaak te veel macht bij de 

president of parlement. De staatsstructuur heeft vaak meer weg van een dictatuur, waarbij 

tegenhangers scherp in de gaten worden gehouden door binnenlandse veiligheidsdiensten. De 

Egyptische democratie uit de tijd van Mubarak is hier een goed voorbeeld van. Wettelijk kon 

Mubarak dertig jaar achtereen president zijn door vijf verkiezingen te winnen. Dit  is in een 

beschaafde democratie meestal niet mogelijk, omdat men, of vastzit aan ambtstermijnen, of 

gewoonweg door het volk niet meer wordt verkozen en er betere kandidaten zijn. 

Je zou kunnen stellen dat een verkapte democratie zich voordoet als een beschaafde, maar 

andersom lijkt ook mogelijk. In de Verenigde Staten deed zich vorig jaar een terroristische aanslag 

voor tijdens de marathon van Boston. In de klopjacht op één van de daders, werd toen een voor een 

gedeelte van de stad een staat van beleg afgekondigd. Niet alleen een zeer opmerkelijk feit, wat een 

beschaafde democratie betreft, maar vooral een beangstigend voorval voor de bewoners zelf. Het 

leger kwam hun huizen doorzoeken, waarbij de burgers één voor één naar buiten moesten treden, 

terwijl ze onder schot werden gehouden. De militairen namen al het zekere voor het onzekere, maar 

het moet een raar gezicht zijn, wanneer er plotseling een stel tanks door je straat rijden. 

 

Boston Martial Law 2013 - infowars.com 

De vraag is hoever burgerrechten ingeperkt kunnen worden, zonder niet over te gaan in een 

verkapte democratie. Sinds 9/11 zijn er, in ieder geval, al veel wetten ondertekend in de VS, die veel 

vrijheden van burgers ondermijnen, ook al zou de staat ermee worden beschermd. Een goed 

voorbeeld is de Patriot Act van Bush jr., maar ook de huidige perikelen rond de NSA en andere 

afluisteraffaires stuwen de beschaafde democratie langzaam in de richting van een verkapte. Naast 

de VS, is ook Rusland een vreemde beschaafde democratie. De rol van Poetin is opmerkelijk te 

noemen. Ten tijde dat Medvedev president was, was Poetin in zijn achtergrondrol, volgens de wet, 

toch de machtigste man. Maar een nog duidelijker voorbeeld van hoe zeer Rusland op een verkapte 

democratie lijkt, is de omstreden homo-wet, en het fysieke geweld dat homo’s ondergaan. De rare 

Russische macho-houding is compleet uit de tijd, maar bovendien intolerant. Het is geen teken van 

volledige verlichting en beschaafdheid. 
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De extra dimensie die aan een verkapte democratie zit, is de traditie of geschiedenis. Zo kent Rusland 

met Peter de Grote, de tsaren, Lenin en Stalin een minder democratische traditie dan bijvoorbeeld 

Frankrijk of Engeland. Ook zijn veel van de huidige staatsinrichtingen van voormalig gekoloniseerde 

landen vaak verkapte democratieën, omdat er een geheel andere traditie was voor de komst van de 

kolonisator. De moeizame ontwikkelingen in Oekraïne, maar ook andere voormalige Sovjetstaten, is 

uiteindelijk een voortvloeisel van de Koude Oorlog. Na de val van de muur, ging het snel met de 

praktische uitvoering van het reeds in 1916 door de Amerikaanse president Wilson uitgeroepen 

zelfbeschikkingsrecht der volkeren. Met andere woorden, de voormalige Sovjet-Unie viel snel uit 

elkaar. Poetin lijkt krampachtig aan het idee van een machtig Russisch rijk vast te houden. Zo zeer, 

dat hij het schieten op burgers door zijn buurman toelaat. Maar uiteindelijk zit deze hypocrisie ook 

opgesloten in de beschaafde democratie, dus klaarblijkelijk in democratie in het algemeen. Dit blijkt 

alleen al uit het feit dat de Olympische Spelen gewoon in Rusland gehouden kunnen worden, omdat 

de ogen gesloten worden voor de verkapte wijze van democratie vanwege andere belangen. Een nog 

beter voorbeeld is wellicht de wijze waarop het westen jarenlang Mubarak, maar ook dictator 

Khadaffi in Libië steunden. 

 

Rellen in Kiev - foto: utsandiego.com 

President Janoekovitsj is inmiddels door het parlement afgezet, nadat hij eerst al gedwongen was tot 

het tekenen van staatsrechtelijke hervormingen. In wezen heeft het volk in eerste instantie 

gewonnen. De aankomende verkiezingen moeten aantonen, of er echt een ander bewind komt, maar 

voorlopig hebben de burgers direct voor het vertrek van de president gezorgd. Sommige willen zelfs 

meer, blijkt uit interviews op straat; de dood verdient hij! Hoewel nu vreedzaam, had de revolutie 

ook nog bloediger kunnen verlopen. Dit heeft dan weer te maken met de mate van bereidheid om te 

vechten voor verandering. In een beschaafde democratie lijkt die bereidheid lang niet zo ver te gaan. 

Demonstreren best, maar de wapens oppakken is een ander verhaal. 

We kunnen dan ook concluderen, dat geweld een wisselwerking heeft tussen staat en burgers 

binnen een verkapte democratie. Maar omdat beschaafde democratieën de scheidslijn naar verkapte 

kunnen overtreden, kunnen burgers ook de grenzen opzoeken, en dan is een escalatie ook best 

mogelijk. En dan is er slechts een vonk nodig om het kruitvat te doen ontploffen. Het is in de totale 

geschiedenis dan ook helemaal niet zo lang geleden, dat de guillotine een einde maakte aan het 

Franse koninkrijk, of dat de gebroeders de Witt werden gelyncht, opgereten, hun ingewanden 

gekookt en uitgedeeld onder het hongerige Hollandse volk van de Republiek. 
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Romeyn de Hooghe - De moord op de gebroeders de Witt, 1672 

 

 

 

WAS HET EEN AARDBEVING? NEE, HET WAS.... 

05-02-2014 

Gisteravond, waren alle media weer in rep en roer; oh jee, opnieuw een aardbeving in Groningen. 

Vanochtend, was de strekking geheel anders. Nee, het was toch geen aardbeving. Er zijn wel 

luchttrillingen waargenomen. Volgens de NOS, kon het een F-16 zijn geweest, die door de 

geluidsbarrière ging, of misschien was het wel een meteoor? Maar wacht, nee, het was... 

 

 

 

Het is, natuurlijk, niet leuk om een huis vol scheuren te hebben. maar Groningen is, momenteel, de 

inzet van de verkiezingen. Gaan mensen die in het Rijnmond gebied wonen ook gecompenseerd 

worden, omdat ze gemiddeld twee tot drie jaar korter leven dankzij Pernis? Worden de burgers in de 

grote steden gecompenseerd voor de overlast van Oostblokkers, veroorzaakt door besluitvorming in 

Brussel? En zo, kan ik nog uren doorgaan. 
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DE PARTICIPATIE PIET 

02-11-2013 

‘Zie ginds komt de stoomboot uit Spanje weer aan’. Misschien moet Rutte de VN maar eens 

uitleggen, dat Nederland helemaal niet verantwoordelijk is voor deze folklore. Die Spanjaarden, die 

er ook een potje in de EU van maken, moeten ze aansprakelijk stellen. En misschien moeten ze zich 

bij de VN ook afvragen of die folklore met stieren daar nog wel zo normaal is anno 2013? Zwarte 

Pieten afschaffen, maar wel dierenleed toestaan! En weet je wat? Homo’s worden helemaal 

doodgezwegen! Ik hoor niemand in de VN over de niet-hedendaagse Russische macho opvattingen. 

Maar ja, homo’s staan in sommige visies nog onder de stieren en negers. 

Kijk, geen zwarte Pieten, geen Sinterklaas, simpel! En om weer met gekleurde Pieten te gaan werken, 

heeft geen zin. Dit is jaren geleden al gebleken, want het is al een keer gedaan. Toen vonden 

mensen, met name de kinderen het niks. En nu? Nu moet je die kinderen uitleggen, dat Sinterklaas 

alles alleen moet doen, of eventueel met behulp van Polen, Roemenen en Bulgaren ingehuurd via 

Tempo-Team, omdat zwarte Pieten niet bestaan! Het zijn eigenlijk blanke mensen, die zich tijdens 

het feest zwart schminken, om het verhaal van een leraar uit 1850, in 3-d te illustreren, en grote 

mensen vinden tegenwoordig dat je dit niet meer moet doen, omdat het beledigend is voor negroïde 

mensen met betrekking tot de slavernij in het verleden. Nou, ik denk dat de helft van de klas, een uur 

stil is, en de andere helft een uur aan het janken is. Tja, de Piet is toch zo zwart als roet, omdat hij 

door de schoorsteen moet? Nu, blijken het ineens slaven te zijn, die in het onderruim worden 

gegeseld. 

Je kunt het natuurlijk ook anders uitleggen. Wanneer je de zwarte Piet in stand houdt, kun je de 

kinderen juist beter uitleggen, dat slavernij niet goed was en dat de bisschop van Myra een echte 

goedheiligman was, die juist zijn slaven vrij liet, maar die bleven, uit liefde, de bisschop trouw. Het 

zijn vrijwillige Pieten, geheel in de lijn van de participatiesamenleving! Verder, kun je uitleggen, dat 

Sinterklaas een man in gewaad is die je als kind wel kunt vertrouwen, in tegenstelling tot andere 

verklede mannen die hetzelfde geloof aanhangen. Met andere woorden, de Sint moet het symbool 

worden tegen de misbruik van kinderen en negerslaafjes door de katholieke kerk. Is er, overigens, al 

een huiszoeking gedaan bij de luxe bisschop uit Duitsland? 

En waar is het allemaal om te doen? Wel, kennelijk om legio klachten die de VN heeft gekregen. Nou, 

het nieuws van vanochtend bericht over 21 klachten tegen de intocht van Sinterklaas in de 

hoofdstad. Uh, hoeveel mensen wonen daar ook weer in totaal? Er is, trouwens, enkele jaren terug al 

een enquête gehouden en toen vond 96% van de Nederlandse bevolking dat de folklore in stand 

moest worden gehouden. Mocht het van afschaffing komen, dan mag die 4% langs alle scholen om 

aan alle kinderen uit te leggen, wat er aan de hand is. Ik zou ze met pepernoten de klas uit jagen. 
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TOURFLITS 

10-07-2013 

De Tour is weer de Tour! Het lijkt erop alsof de dagen van doping echt zijn geteld en daarbij zijn de 

Hollanders weer terug in het klassement. Natuurlijk zal veel afhangen van de tijdrit van vandaag, 

maar tot nu toe biedt de Ronde van Frankrijk mijn inziens weer ouderwets vermaak. 

De laatste keer dat ik de Tour nog echt leuk vond was als puber op de camping luisterend naar Theo 

Koomen tijdens een NOS Radio Tourflits. Kijk, de glorie van het geheel is er al af gegaan sinds 

mannen als Indurain werden gepakt op het gebruik van doping. De Tour en veel wielerwedstrijden 

nam ik niet echt meer serieus, ook al keek ik zo nu en dan wel weer. Nu finally, de aap uit 

Armstrong’s mouw is gekomen, kan ik oprecht in de spiegel kijken en zeggen dat ik terecht de 

Champs-Élysées menigmaal links heb laten liggen voor andere activiteiten. 

Goed, de tour weer de tour, en er gebeurt veel. Gisteren de smak van Tom Veleers. Dijkstra en 

Ducrot waren furieus in hun commentaar. Hoewel eerst niet duidelijk wie wat waar en hoe, en 

diverse namen de revue passeerden, kwamen ze na meer beelden tot de conclusie dat dit een 

elleboog, nee, een koopstoot van Cavendish was. What The Fuck! Het spuug moet van hun 

microfoons zijn afgedropen. Dit kon niet door de beugel. Ik schakelde even over naar de immer 

kalme zuiderburen. ‘Awel, ’t is iets dat kan gebeuren. Cavendish is niet echt schuldig, want hij moest 

ook naar binnen.’ Terug naar de oh einde zendtijd, trut NOS. Afijn, verder kijkend naar de Belgen en 

Eurosport levert verder een beeld op dat er niets illegaals is gebeurd. Tom verkondigt vanuit het 

ziekenhuis in de latere zendtijd bij de NOS dat hij de Brit wel fout vond. Uiteindelijk is elk protest 

afgewezen. 

En na gisteren is het dan nog gekker geworden. Ik had net de boodschappen uitgepakt en snel de tv 

aangezet. Precies op tijd! Herbert en Maarten namen de tussenstand door voor de zojuist 

ingeschakelde kijkers. Tom Dumoulin, de Nederlander met de meeste Franse naam, stond op dat 

moment zesde en had dus een geweldige rit gereden. Het had nog beter gekund als hij niet had 

moeten uitwijken voor een auto. Huh? Pardon! Dat klonk voor mij als, 'bij een rugbywedstrijd zijn 

twee teams omgekomen door een landend vliegtuig!' Ik kreeg geen verder info van Herbert en 

Maarten, maar vond de volgende statement van Tom op het net: "Ik had het parcours niet verkend 

en wist niet of de auto's voor me links of rechts zouden afslaan kort voor de finish. Ik wilde er links 

langs, maar ze gingen dus ook die kant op. Stom van mij maar ik vind dat die auto's ook wel eerder 

van het parcours hadden gekund. En misschien hadden ze ook wel in de spiegel kunnen kijken.'' Ach, 

laten we het erop houden dat Fransen niet voor het eerst een Nederlandse renner van zijn fiets 

rijden.  

Met Cavendish is het ook weer goed gekomen. Hij is vandaag door toeschouwers uitgejouwd en zelfs 

bestookt met urine. Mmm, een nieuwe sport, over renners zeiken. Over renners zeiken doen ze 

overigens vanavond ook weer, Smeets op 1 en die andere malloten op RTL 7. Daar kijk ik allemaal 

niet naar, dat is allemaal onzin. Nu snel verder kijken naar Bauke en Laurens. Hup, Holland. Nu, maar 

hopen dat niet jaren later blijkt dat ze ook in deze tour een één of andere doping gebruiken. 
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TUBBERGEN DE GEKSTE 
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Ik hoop dat het nieuwe journalistieke internetforum ‘De Correspondent’ van Rob Wijnberg een 

kwalitatieve opleving teweeg zal brengen, want het journalistieke landschap van Nederland is naar 

de klote. Gisteren naar een reportage gekeken van Een Vandaag. Het is normaal een programma met 

redelijke achtergrondinformatie, maar dit keer leek het meer op Jiskefet. 

Presentator Pieter Jan Hagens leidde de reportage in. ‘U zult denken dat de meeste vuurwapens zich 

bevinden in Amsterdam of Rotterdam, maar niets is minder waar. De meeste geregistreerde 

vuurwapens bevinden zich in het Twentse Tubbergen.’ Van ongeloof morste ik wat cappuccino op 

mijn trui. Waar gaat deze reportage heen? Wel, naar Tubbergen uiteraard. De camera laat een ‘shot’ 

zien van een weiland, draait vervolgens naar links en twee Tubbergse boeren in jachtoutfit vullen het 

beeld. Vol trots laten ze hun jachtgeweren zien, die lijken op erfstukken uit de Slag bij Waterloo. 

‘Nee, er gebeuren hier maar weinig incidenten,' verzekert de ene, terwijl de ander knikt. Ik dacht bij 

mijzelf: ‘Oh ja joh, meen je dat nou?’ Terwijl het beeld weer het onmetelijke boerenlandschap laat 

zien, valt mij inderdaad op dat er nergens een filiaal van Brinks staat, of enigszins andere doelwitten 

voor criminele organisaties om eens lekker naar Tubbergen te gaan. 

De reportage werd vervolgens helemaal hilarisch, toen er een connectie werd gemaakt met Tristan 

van der V. In Tubbergen lijkt niets erop te wijzen dat een eigenaar van een geregistreerd vuurwapen 

van plan is iets geks te doen. Het hoofd van de plaatselijke schietvereniging bevestigt dat. ‘Ja als we 

iemand in het weiland zien die iets te onhandig met zijn geweer bezig is, dan gaan we naar hem toe 

om te zeggen dat het misschien beter is om het wapen in te leveren.’ Oh, wat heerlijk gemoedelijk. 

De politie van Rotterdam moest gisteravond bij winkelcentrum Zuidplein ook een man even vragen 

of hij zijn wapen wilde inleveren. Dit eindigde helaas in een schietpartij waarbij de gewapende man 

uiteindelijk is gedood. Ik durf te wedden dat zijn vuurwapen ONGEREGISTREERD is. Dit is 

vermoedelijk ook het geval bij de liquidaties in de onderwereld en andere criminele activiteiten in de 

grote steden. 

Ondertussen zit ik te wachten op de eerste Tubbergse boer die psychisch doorslaat en zijn 

Napolitaans jachtgeweer gaat leegschieten op de nabij gelegen kippenhouderij. Natuurlijk is dat een 

hele klus, na elk schot herladen. Voor de Tubbergers die op dit punt staan, weet ik nog een paar 

leuke adressen in Rotterdam waar je ongeregistreerde Uzi’s uit de Kosovo-oorlog voor een prikkie 

kunt kopen. 
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